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مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان 
در آیین بهره برداری از دبیرستان آفتاب :  
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تبدیل شده است
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در جشن ستارگان خبر داد
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فرهنگ 
و میراث فرهنگی
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استاندار هرمزگان:

شیوه گزارش دهی
 و ارزیابی ها در حوزه 
2فرهنگ باید تغییر کند 

آسیب   اجتماعی
 مصرف الکل و موادمخدر

2 سرمقاله

گروه خبر //  طی سفر یکروزه محمد 
قویدل مدیــرکل آموزش و پرورش 
استان هرمزگان به شهرستان رودان 

 طرح توســعه دبســتان هاجر و ۳ 
زمین چمن مصنوعی در مدارس به 

بهره برداری رسید.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ طرح توسعه 
دبستان هاجر این شهرستان با ساخت 
دو کلاس درس بــا اعتبار ۱۷ میلیارد 

ریــال و زیربنای۵۶ متر مربع  افتتاح و 
 به بهره برداری رسید.این پروژه با اعتبار 
۳ میلیــارد و ۵۰۰ میلیــون ریــال و 
مســاحت ۵۴۴ متر مربع در راســتای 
 ایجــاد نشــاط اجتماعــی و کاهش 
آســیب های اجتماعی در طول ۱ ماه 

آماده و به بهره برداری رسید.
  زمیــن چمــن مصنوعی دبیرســتان 
باقرالعلوم )ع( رودان با اعتبار ۳ میلیارد 
و ۵۰۰ میلیون ریال و مساحت ۵۴۴ متر 

مربع به بهره برداری رسید .
   زمین چمن مصنوعی دبســتان شهید 
حســن آیت و حضرت رقیــه )س( با 
اعتبار ۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال و 
مساحت ۵۴۴ متر مربع  به بهره برداری 

رسید.

دستاورد سفر یکروزه مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان به شهرستان رودان؛

افتتاح طرح توسعه دبستان هاجر
 و بهره برداری از ۳ زمین چمن مصنوعی در مدارس

به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان برگزار شد

تجلیل از نخبگان حوزه تجلیل از نخبگان حوزه شاهدشاهد و  و ایثارگرایثارگر
 دانشگاه های علوم پزشکی کشور  دانشگاه های علوم پزشکی کشور 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان : باعث افتخار است که رزمنده  و ایثارگرم و توانستم برای دفاع از آرمانهای 
نظام و انقلاب در رکاب همرزمان شهیدم باشم

گــروه گــزارش // همایش تقدیر 
از نخبگان حوزه شــاهد و ایثارگر 
پزشــکی  علوم  های  دانشــگاه 
 کشــور به همت اداره کل شاهد و 
ایثارگر وزارت بهداشت و به میزبانی 
دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان 
بندرعباس  آوینی  شهید  سالن  در 

برگزار شد. 
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ این 
همایش بــا حضور دکتــر باقری فرد 
بهداشت، دکتر  معاون آموزشی وزارت 
خســرو پناه دبیر شورای عالی انقلاب 
فرهنگی، دکتر غلامعلی جاودان رئیس 
 دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، دکتر 
عبادی زاده نماینده ولی فقیه و امام جمعه 
بندرعباس، پرفسور کامرانی فر، معاون 
سیاسی و امنیتی اســتانداری، معاونین 
فرهنگی، آموزشی، غذا و دارو دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان، نماینده معاون 
درمان، رئیس دانشــکده ها، جمعی از 
اساتید، مدیران، کارشناسان، دانشجویان، 

نخبگان حوزه شــاهد و ایثارگر وزارت 
بهداشت و دانشگاه های علوم پزشکی 
سراسر کشور برگزار شد.  در این همایش 
از دانشــجویان منتخب جشنواره جایزه 
ملی ایثار، دانشجویان منتخب جشنواره 
برتر آموزشــی و مدیران و کارشناسان 
برتر تقدیر شد. شــایان ذکر است؛  این 
همایش طی سه روز از تاریخ ۲۳ لغایت 
۲۵ بهمن ماه با حضور ۲۵۰ دانشــجو 
برگزار شــد. اردوی راهیان پیشرفت از 

دیگر برنامه های جنبی این همایش است 
که با حضور و بازدید از صنایع دفاعی، 
پالایشگاهی و کشــتی سازی و بندری 

بندرعباس انجام شد. 
  باعــث افتخار اســت کــه رزمنده  

و ایثارگرم
  رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
در همایش تجلیل از برگزیدگان شاهد 
و ایثارگر ضمن بیان خاطراتی از دوران 
رزمندگــی خود گفت: باعــث افتخار 

اســت که رزمنده  و ایثارگرم و توانستم 
برای دفــاع از آرمانهای نظام و انقلاب 
در رکاب همرزمان شــهیدم باشم. دکتر 
 غلامعلــی جــاودان رئیس دانشــگاه 
علوم پزشــکی هرمــزگان در همایش 
تجلیل از برگزیدگان شــاهد و ایثارگر 
گفت: این همایش به همــت اداره کل 
شــاهد و ایثارگر وزارت بهداشت و به 
میزبانی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
طی دو روز متوالی برگزار شــد.  دکتر 
جــاودان ضمن ادای احتــرام به رهبر 
معظم انقلاب اسلامی و شهدای ۸ سال 
دفاع مقدس از دکتــر باقری فر معاون 
آموزشی وزارت بهداشت، دکتر البرزی 
مدیر کل ســتاد شاهد و ایثارگر وزارت 
بهداشت، دکتر ربانی و همکاران حوزه 
ســلامت، نماینده ولی فقیه در دانشگاه 
علوم پزشــکی هرمــزگان، رئیس و 
مدیران شرکت نفت ستاره خلیج فارس 
و مدیرعامل شرکت کشتی سازی ایران 

تقدیر کرد.

به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان برگزار شد

تجلیل از نخبگان حوزه تجلیل از نخبگان حوزه شاهدشاهد و  و ایثارگرایثارگر
 دانشگاه های علوم پزشکی کشور  دانشگاه های علوم پزشکی کشور 
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معاون راهبری تولید شرکت مادرتخصصی تولید برق حرارتی:
نیروگاه بخار بندرعباس جزو نیروگاه های شاخص کشور است 
  گروه خبر //  معاون راهبری تولید شرکت مادرتخصصی تولید نیروی 
برق حرارتی گفت: ۶۲۲ واحد تولید برق حرارتی در کشــور مشغول به 
تامین برق مورد نیاز مشترکان هستند.ناصر اسکندری با حضور در محل 
پروژه تعمیرات نیمه اساسی واحد بخار شماره یک نیروگاه بندرعباس افزود: 
در حال حاضر ۶۲۲ واحد تولید برق حرارتی در کشور مشغول به تامین 
برق مورد نیاز مشترکان هستند که برای تامین قطعات، تعمیرات، سرویس 
و ارتقای آن ها مشکلی در داخل نداریم.وی در جریان بازدید از بخش های 
مختلف تاسیساتی و اطلاع از روند تعمیرات اساسی واحدهای آن، نیروگاه 
بخار بندرعبــاس را به لحاظ برخــورداری از کارکنان و متخصصانی با 
توانمندی و دانش فنی بالا، جزو نیروگاه های شــاخص کشور برشمرد و 
از تلاش ها و زحمات آنان برای خدمت رسانی به مردم قدردانی کرد.معاون 
راهبری تولید شرکت مادرتخصصی تولید نیروی برق حرارتی با اشاره به 
شــرایط سخت کاری در تابستان بسیار گرم و طاقت فرسا در این نیروگاه 
اضافه کرد: مشکلات و نیازمندیهای پرسنل و همچنین بهینه سازی تجهیزات، 
با توجه به تامین برق ۴۰ درصدی برق استان توسط این نیروگاه، اولویت 
اصلی وزارت نیرو است و توجه به نیروی انسانی نیروگاه را از اولویتهای 
شرکت مادرتخصصی تولید نیروی برق حرارتی برشمرد و ابراز امیدواری 
کرد، تا با حداکثر ظرفیت عملی ۱۰۰۰ مگاواتی در تابستان سال آینده در 
مدار تولید باشد.اسکندری تصریح کرد: به منظور حصول اطمینان از کارکرد 
مناســب واحدهای حرارتی در دوره اوج بار، همه ساله پس از پایان اوج 
مصرف برق در اوایل پاییز، انجام تعمیرات اساســی و دوره ای واحدهای 
مختلف حرارتی در نیروگاه های خصوصی و دولتی در دســتور کار قرار 
دارد، که در تابســتان امسال با پایان یافتن به موقع تعمیرات، شاهد تولید 
حداکثری تولید برق در نیروگاهها بودیم.اســکندری با تاکید بر اینکه ۹۴ 
درصد برق مورد نیاز کشــور توسط نیروگاه های حرارتی تولید می شود، 
تصریح کرد: با تلاش فرزندان غیور این ســرزمین، ایران توانسته است در 
میان پنج کشور برتر سازنده توربین های نیروگاهی جهان قرار گرفته و در 
دنیا به عنوان سازنده قطعات نیروگاهی با فناوری پیشرفته شناخته می شود.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس در ادامه این بازدید عنوان کرد: در مدت زمان 
فعالیت دولت ســیزدهم بالغ بر ۱۲ هزار قطعه تخصصی نیروگاهی توسط 
متخصصان این مجموعه تولید شــده که این انجام این اقدامات حدود دو 
میلیون دلار صرفه جویی ارزی در پی داشته است.داریوش محمودی افزود: 
نیروگاه بندرعباس در سطح کشور و استان هرمزگان، با وجود تحریم ها و 
فشــارهای اقتصادی در تولید برق سیر صعودی داشته و با حداکثر توان و 
ظرفیت توانسته است ۱۷ میلیارد کیلووات ساعت انرژی، طی دولت سیزدهم 
تولید و به شبکه سراســری برق تزریق کند.محمودی با اشاره به افزایش 
۱۰۰ هزار کیلووات تــوان تولید برق نیروگاه بندرعباس به دلیل انجام به 
موقــع و منظم تعمیرات و اقدامات اصلاحی در واحدهای ۶ گانه نیروگاه، 
اظهار داشــت: براساس برنامه زمان بندی شده در طول این مدت ۶ هزار و 
۹۰۰ ساعت تعمیرات دوره ای واحدها، هشت هزار و ۳۷۳ ساعت مربوط 
به تعمیرات نیمه اساســی و ۱۴ هزار و ۲۸۹ ســاعت تعمیرات اساسی در 
طول ۹ مورد تعمیرات اساســی و دوره ای در این نیروگاه صورت گرفته 
است.به گزارش مهر، وی افزود: این میزان تعمیرات شامل انجام پروژه های 
ضروری جهت رفع محدودیت واحدهای بخار و گازی و تاسیسات کمکی 
نظیر تعمیرات اساسی آب شیرین کن ها، تعویض لوله های اکونومایزر بویلر، 
شستشوی شیمیایی و تعویض موردی لوله های کندانسورها، تعویض تعدادی 
از لوله های آســیب دیده بویلر و همچنین تعویض بسکت های لانگستروم 

واحدها و تعویض پره های آسیب دیده توربین LP بوده است.

یکی از آسیب های اجتماعی که در سال های اخیر در هرمزگان 
رو به افزایش است وبارها در گزارش ها، مقالات و.... نسبت 
به آن هشــدار داده ایم، اعتیاد به مواد مخدر سنتی و صنعتی 
 و مشروبات الکلی اســت که این  اعتیاد به سنین نوجوانی و 
دانش آموزی هم رسیده است و غیرقابل کتمان است و متولیان  
 مربوطه اقدامات مناســبی را در حوزه پیشــگیری و درمان 
نداشته اند.البته بی توجهی نسبت به این  شرایط باعث افزایش 
اعتیاد شــده است. خانواده هایی در محلات و در این سالها از 
 مسئولان  خواستار پاکسازی مواد و مشروب فروشان و معتادان و 
مصرف کنندگان شده اند تا فرزندان شان در دام اعتیاد گرفتار 
نشوند که به این خواسته ساکنان توجهی نشد و شرایط کنونی در 
واقع شرایط بحرانی است. کوچه هایی که در این محلات به پاتوق 
معتادان و موادو مشروب فروشان واراذل واوباش، سارقان و... 
 تبدیل و ناامن شده اند ، در دهه ۹۰ بیشترین گزارش را از همین 
کوچــه های تنگ وتاریک و پاتوق تهیه و منتشــر کردیم و 
تاکنون این شــرایط ادامه دارد. اما متاســفانه تصمیم مناسبی 
در این حوزه اتخاذنشــد و شرایط بهبود نیافت و زن و مرد و 
 کودک و نوجوان و جوان در این پاتوق های مختلط به چشم 
 می خورند. وضعیت مصرف مشروبات الکلی و اعتیاد سرپرستان  
 خانواده ها و گاهی زنان و فرزندان باعث شده بیش از گذشته 
بنیاد این خانواده ها لرزان شده و افزایش اختلافات خانوادگی 
و طلاق و...را به همراه داشته است که این آسیب های اجتماعی 
بایستی بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد . متاسفانه بی توجهی 
به این آسیب ها ، باعث شده است خانواده های زیادی قربانی 
شــوند و بایستی در این حوزه تغییر نگاه صورت گیرد.معاون 
سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان نیز هفته گذشته 
در هفتمین جلسه کارگروه فرهنگی و اجتماعی استان با اشاره 
به تدوین برش استانی کاهش و پیشگیری مصرف الکل استان 
توسط دانشگاه علوم پزشکی، تصریح کرد: کلیه دستگاه های 
اجرایی با دانشگاه علوم پزشکی استان برای عملیاتی شدن برش 
استانی سند کاهش و پیشگیری از مصرف الکل همکاری نمایند. 
مصرف الکل آثار مخرب فردی و اجتماعی در جامعه در پی 
دارد و ضروری است کلیه امکانات برای کاهش و پیشگیری از 
مصرف آن در استان بسیج گردد.اجرای کامل برش استانی سند 
کاهش و پیشگیری از مصرف الکل در هرمزگان نیازمند تامین 
منابع لازم است و در این زمینه سازمان مدیریت و برنامه ریزی 

استان اقدام لازم را در دستور کار قرار دهد.
  علی زارعی

آسیب  اجتماعی مصرف الکل و موادمخدر

  گروه خبر // آیت الله محســن ابراهیمی کاندیدای مجلس 
خبــرگان رهبری در هرمزگان و امام جمعه میناب در حکمی 
علی مریدی زاده را به عنوان رئیس ســتاد خود در انتخابات 
منصوب کرد. آیت الله محســن ابراهیمــی کاندیدای مجلس 
خبرگان رهبــری و امام جمعه کنونی شهرســتان میناب در 
حکمی حجت الاســلام علی مریدی زاده را به عنوان رئیس 
ستاد انتخاباتی خود منصوب کرد.حجت الاسلام مریدی زاده 
ســوابقی همچون مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان 
و نیز مســئول نمایندگی ولی فقیه در نیروی دریایی سپاه را 
در کارنامــه دارد.پیش از این آیــت الله محمد ابراهیمی دیگر 
کاندیدای مجلس خبرگان در هرمزگان نیز مهران شاهی را به 
عنوان رئیس ستاد خود منصوب کرده بود. به گزارش فارس،  
انتخابات مجلس خبرگان رهبری ۱۱ اســفندماه همزمان با 
انتخابات مجلس شورای اسلامی برگزار می شود و هرمزگان 

یک کرسی در مجلس خبرگان دارد.
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جهان سرشار از میراث است. هر شهر و دهکده ای چند بنا یا مکان  تاریخی ، مجموعه ای 
از صنایع دستی، سـنت یـا رسمی محلی  دارد  که  حفظ آن ها سبب ارتباط ساکنان با 
گذشته  خود می شود. هر جامعه ای دارای تـــاریخ، آداب و رسـوم، عـقاید، ادبیات، 
هنرها و آثار فرهنگی منحصر به خود می باشد که آن را از سایر جوامع متمایز ساخته 
 و فرهنگ آن جـامعه را تـشکیل  مـی دهد . نوع رفتار مردم، آداب و رسوم، جشن ها و 
سوگواری ها، فرهنگ هر منطقه را به وجود می آورد؛ در تعریفی دیگر فرهنگ، عقاید و 
آداب و رسومی است که از اوایل زندگی انسان ها تا امروز پدید آمده است. فرهنگ چند 
هزار ساله  ایران ، آثـار و بـقایای زنـدگی، حکومت ها و مردم متفاوتی را حـفظ کـرده 
اسـت که  هر  فرد ایرانی باید وطن خود و آثار دوره های  مختلف  آن را بهتر بشناسد تا به 
کار پدران خود در ساختن بـناها، مـساجد زیبا، کـاروان سراها ، پل ها  و هزاران شاهکار 
دیگر ارج بگذارد  و از وجود  این آثـار  بـه  خود  ببالد. میراث فرهنگی به کلیه آثار باقی 
مانده از گذشتگان گفته می شود که دارای ارزش فرهنگی باشد؛ در واقع میراث فرهنگی 
شناسنامه و ثروت یک ملت است که سابقه تاریخی آن را نشان می دهد. میراث فرهنگی 
و فرهنگ چنان استوار به هم تابیده و درهم پیچیده اند که تفکیک و مجزا کردن یکی 
از دیگری کار دشوار و پیچیده ای است. همه ما در بستر میراث فرهنگی خود جاری 
هستیم، در فضای آن زندگی می کنیم، آن را می آفرینیم و در آن آفریده می شویم. توقف 
میراث فرهنگی، یعنی توقف تاریخ  و فرهنگ آدمی؛ یعنی توقف حیات بشر تاریخمند. 
 واضح اســت که فرهنگ و میراث فرهنگی یکباره حاصل نشــده است؛ بلکه بر اثر
 تلاش ها و تجربه های انسان طی قرون متمادی به دست آمده است؛ حتی جنگ ها، 
زوال تمدن ها، فروپاشی حکومت ها و بسیاری از عوامل دیگر نتوانسته است آنها را 
نابود سازد. میراث فرهنگی، جلوه زیبایی های روح بشر و ظرافت های فکری او است. 
توجه به آثار فرهنگی گذشته، چسبیدن به بقایای پوسیدۀ شاهان و فرمانروایان جبار 
تاریخ نیست؛ بلکه مسئله، حفظ معماری و هنری است که از سپیده دم تاریخ شکل گرفته 
و بارور شده است و پس از نوسان هایی امروزه به ما رسیده است. فرهنگ کشور ایـران 
بـه عنوان یکی از تمدن های بزرگ بـشری بـرخلاف بسیاری از تمدن های باستانی ، 
تداوم و پیوستگی حیات خود را تا به امروز حفظ کرده و به عنوان  بـخش  مـهمی  از 
تمدن و فرهنگ بشری که دارای میراث فرهنگی ارزشمندی است، مورد توجه و عـلاقه 
مـردم مـختلف جهان است. سـرزمین پهناور ایـران از نژادها و اقوام مختلفی تـشکیل 
  شـده  است و هرکدام از آنها، دارای هویت فرهنگی و تاریخی خاص خود می باشد که 
می تواند به منزله  سرمایه  فـرهنگی و اجـتماعی آن محسوب گردد.ایرانیان در زمینه های 
گوناگون فنی و هنری نظیر معماری، شیشه گری، پارچه بافی، فلزکاری، ضرب سکه، 
خط و نقاشــی، در تکوین و تعالی تمدن بشریت سهم زیادی داشته اند. بنا به اعتراف 
باستان شناسان و مورخان، میراث تمدن و فرهنگ مشرق زمین، به فراوانی مورد استفاده 
و اقتباس مردم مغرب زمین قرار گرفته است؛ اما متاسفانه مردم مشرق زمین از توجه 
به آثار و میراث فرهنگی خود غفلت ورزیده اند و بسیاری از این آثار ارزشمند به یغما 
رفته اســت و اکنون، یا در موزه های معروف جهان جای دارد و یا در کتابخانه های 
آنان نگهداری می شود.  بـرنامه ریزان و سـیاست گذاران فرهنگی کشور باید نسبت  به 
حفاظت و مرمت میراث  فرهنگی  اقدام نمایند. چه بسیاربناهای فرهنگی در کشور وجود 
دارد که به دلیل عدم  برنامه ریزی و  مدیریت صحیح تخریب مـی گردد و جـلوه ای  از  
فـرهنگ  ملی و میراث فرهنگی از  بین  می رود. میراث فرهنگی، پدیده ای غیر  قابل  تکرار 
است و بـا تخریب بناهای فرهنگی و تاریخی یک قوم، گوشه ای از فرهنگ وتاریخ 
آنان از  بین  خواهد رفت که غیر قابل بازگشت  اسـت . بـسیاری از بـناهای  فرهنگی  در  
حال تخریب است که  با مدیریت صحیح و حفاظت و مرمت این آثـار مـی توان به  غنای  
فرهنگ ملی و محلی اهتمام ورزید. با محو شدن  آثار فرهنگی، پیوند نسل های کنونی 
و آینده، با گذشته فرهنگی و تـاریخی خـود گسسته می شود. بدیهی است نسلی که 
گذشته  فرهنگی  خود  را ازدست داده باشد؛ فاقد هویت فـرهنگی  مـی گردد  و آمـادگی  
پذیرش هرگونه  عنصر  فرهنگی  جدید که به وی عرضه می شــود را داراست که این 
موجب شکل گیری نسلی بدون هـویت مـی گردد و این نسل با گذشته فرهنگ خود، 

پیوندی ضعیف داشته و یا فاقد آن می باشد.  

فرهنگ و میراث فرهنگی
یادداشت

گروه خبر // مهدی دوستی در هفتاد و چهارمین 
شــورای فرهنگ عمومی اســتان که با حضور 
حجت الاسلام والمسلمین خسروپناه دبیر شورای 
عالی انقلاب فرهنگی در حاشــیه هجدهمین 
نمایشگاه کتاب هرمزگان برگزار شد، اظهارداشت: 
مسئله اصلی ما در حوزه فرهنگ، نرم افزاری است 
و متأسفانه محدودیت های موجود در حوزه بودجه 
و منابع موجب شده است که عمده بودجه ها به 
سمت مسائل سخت افزارِ فرهنگ برود و نتوانیم 
بودجه ای را برای موضوعات غیر زیرســاختی 

فرهنگ تخصیص دهیم.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ وی افزود: یکی از 
مشکلاتی که کشور با آن روبرو شده است، افتادن به 

دامِ توسعه متری است چنانچه عملکرد ها بر اساس 
افزایش ســرانه های زیرساختی سنجیده می شود و 
همین امر نیز بعضا موجب تغافل به حوزه محتوایی 
فرهنگ می شود، بنابراین نگاه به ارزیابی ها و شیوه 
گزارش دهی و گزارش گیری ها در کشور باید تغییر 
کند.دوستی هماهنگ سازی را یکی از اصول اصلی 
مدیریت کلان، دانســت و گفت: باید تلاش شود تا 
مدیران در حوزه فرهنگ علی رغم تمام تفاوت هایی 
که در ماموریت هایشان دارند در قالب یک سمفونی 
واحــد کار کنند تا برآینــد اقدامات، تاثیر حاصله 
موردنیاز را به دنبال داشته باشد.استاندار هرمزگان، 
تاکید کرد: فرهنگ مسئله ای نیست که بتوان در آن به 
صورت لحظه ای تصمیم گیری کرد بلکه برای عمل در 

این حوزه باید با شناخت و اشراف کامل ورود کرد.
وی با بیان اینکه بودجه فرهنگی برخی از صنایع از 
کل بودجه فرهنگی استان بیشتر است، گفت: متاسفانه 
برخی، هزینه های ورزشی، باشگاه داری و هدایایی 
را که به پرســنل خود می دهند را نیز ذیل عملکرد 
فرهنگــی قلمداد کــرده و از بودجه های فرهنگی 
اســتفاده می کنند لذا ضرورت دارد نهاد بالادست 
و تنظیم گر تعریف خود از کارکردهای فرهنگی را 
مشخص و ابلاغ کند تا بودجه های فرهنگی در محل 
غیر هزینه نشود.نائب رئیس شورای فرهنگ عمومی 
اســتان هرمزگان، خاطرنشان کرد: باید بودجه های 
فرهنگی به شــکل های مختلف در اختیار مساجد 
قرار گیرد و موانع قانونی و ساختاری برای اقدامات 

این چنینی از میان برداشته شود.دوستی در بخش 
دیگری از سخنانش با اشاره به ابلاغ سیاست های 
توســعه دریامحور، اظهارداشت: فرهنگسازی در 
حوزه دریا، یکــی از انتظارات رهبر معظم انقلاب 
اسلامی است که مخاطب اصلی آن استان هایی چون 
هرمزگان است .حجت الاسلام والمسلمین خسروپناه 
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی نیز در این نشست 
با تاکید بر لزوم انجام کارهای قرارگاهی در شورای 
فرهنگ عمومی استان، گفت: لازم است این شورا 
ضمــن رصد حوزه های مرتبط اولویت اســتان را 
مشخص کند  .وی افزود: وقتی اولویت ها مشخص 
شد سهم هر دستگاه و نهادی در رسیدگی به مسائل 
فرهنگی شناسایی خواهد شد و تقسیم کار دقیقی 
صورت می پذیرد   .دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی 
تصریح کــرد: مصوبات شــورای فرهنگ عمومی 
باید توســط استاندار ابلاغ شود تا ضمانت اجرایی 
مصوبات بالاتر برود و نظارت بهتری بتوان انجام داد.

استاندار هرمزگان:

شیوه گزارش دهی و ارزیابی ها در حوزه فرهنگ باید تغییر کند 

رئیس ستاد کاندیدای خبرگان هرمزگان مشخص شد

گروه خبر // مهدی باوقار زعیمی مدیرکل نوسازی مدارس استان 
هرمزگان در آیین بهره برداری از دبیرســتان آفتاب ) ابن سینا ( 
و نکوداشــت محصلین ادوار مدرسه ابن  سینا  اظهار داشت: این 
فضای آموزشی با معماری منحصر بفرد خود در هرمزگان زبانزد 
عام و خاص شده و تمامی سعی مجموعه نوسازی مدارس استان 
در طراحی و اجرا این پــروژه با رعایت الگوهای بومی و معماری 
متناسب با اقلیم منطقه به ثمر نشســته و بنای ماندگاری را به 

آیندگان استان هدیه داده است.
   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ وی در ادامه با بیان اینکه در ســال 
۹۸ زمانی که  قرار شد بازسازی این مدرسه انجام شود بازنگری در 
بنای آن صــورت گرفت، افزود: امروز هرمزگان با اجرای همچنین 
پروژه های ماندگاری پیشرو در حوزه هویت بخشی و کیفی بخشی 
معماری فضاهای آموزشی می باشد.مدیرکل نوسازی مدارس استان 
هرمزگان با اشاره به کسب رتبه یک کشوری معماری این اداره کل 
ابراز داشت: دبیرستان آفتاب اکنون به یک بنای هویت بخش تبدیل 
شده اســت.باوقار همچنین در بخش دیگری از سخنانش به ارائه 
عملکرد این اداره کل پرداخت و گفت:  از ابتدای دولت ســیزدهم 
در استان هرمزگان۴۱۶ پروژه در قالب ۱۵۰۰ کلاس درس احداث 
شــده اســت که این امر از نگاه ویژه دولت به حوزه ساخت و ساز 
مدارس نشات می گیرد.وی در ادامه به رشد ۵ برابری اعتبارمصوبات 
سفرریاســت جمهوری در حوزه مدرسه سازی در استان هرمزگان 
اشاره کرد و تصریح کرد: ۴۰۰ میلیارد تومان مصوب دور اول سفر 
رئیس جمهور محترم به اســتان هرمزگان در حوزه مدرسه سازی 
بود که در ســفر دوم ۱۹۰۰ میلیارد اعتبار برای مدرســه سازی در 
هرمزگان تصویب شد.مدیرکل نوسازی مدارس استان هرمزگان با 
اشاره به نقش موثر خیرین در مدرسه سازی گفت:  اگر خوب نقش 

خیرین را به دانش آموزان منتقل کنیم آنها حتما در آینده انسان هایی 
نیک کردار و نیکوکار برای جامعه می شــوند.باوقاربا بیان اینکه این 
اداره کل در حال حاضر۱۶۰ پروژه  در دست اجرا داشته است، اظهار 
داشــت: سرانه فضای آموزشی در کشور ۵/۲ بوده و در استان ۴/۸ 
می باشد، بندرعباس ،میناب و قشم از کمترین سرانه فضای آموزشی 
در استان برخوردار بوده و نیازمند نگاه ویژه هستند. با تحویل ۸۰۰ 
کلاس درس در دور دوم سفر رئیس جمهور سرانه فضای آموزشی 
در استان به ۵ مترمربع رسید.مهندس امین مدیر منطقه شرکت پالایش 
نفت آفتاب نیزدر این مراسم اظهار داشت: خاطرات مدرسه و  دوران 
تحصیل برای همگان خوشــایند است و همه این خاطرات دلپذیر را 
دارند.وی افزود: پالایش نفت آفتاب کارهای زیربنایی بسیاری در 
زمینه آموزش انجام داده که این مدرســه یکی از آنها اســت.به گفته 
مدیر منطقه شــرکت پالایش نفت آفتاب ،معماری دبیرستان آفتاب 
تلفیقی از معماری ســنتی   و مدرن بوده و این فضای آموزشی دارای 
زمین ورزشــی ، کارگاه  ،کلاس درس و … می باشد.امین در پایان 
خاطرنشان کرد: پالایشگاه نفت آفتاب به بومی گرایی اهمیت داده و 
احداث فضاهای آموزشــی در این استان را در راستای مسئولیتهای 
اجتماعی انجام داده است.عبادی زاده نماینده ولی فقیه در استان نیز در 
این مراسم گفت: پالایشگاه نفت آفتاب یکی از بهترین های صنایع در 
استان می باشد.وی با بیان اینکه کارهای گذشتگان بایستی دیده شود، 
اظهار داشت: مجموعه نوســازی مدارس و آموزش و پرورش برای 
این فضای آموزشی ماندگار در استان بسیار زحمت کشیدند.نماینده 
ولی فقیه در اســتان هرمزگان و امام جمعه بندرعباس خاطرنشان 
کرد: دانش آموزان آینده داران این اســتان و کشور هستند وبایستی 
 خودشــان را برای ماموریت   وکارهای بــزرگ آماده کنند و نگاه و 
همت شان را بلند کنند.مدرس یکی دیگر از محصلین ادوار گذشته 

نیز در این مراسم اظهار داشت: بسیار ذوق زده هستم که این ساختمان 
عظیم با این معماری خاص سرانجام به بهره برداری رسید.وی ادامه 
داد: توسعه منابع انسانی در استان بسیار مهم است و این مقوله در حال 
رشــد می باشد؛ با اعتماد به جوانان در دهه پیشرفت و توسعه استان 
شاهد پیشرفت و آبادانی استان خواهیم بود.مدرس با بیان اینکه دولت 
و نظام در حال حاضر توجه بیشتری به توسعه استان هرمزگان دارد ، 
خاطرنشان ساخت: با توجه به برنامه ریزی های مدون برای توسعه 
استان انشالله در ۱۰ سال آینده به استان توسعه یافته تبدیل می شود 
.وی با اشاره به اینکه سال ۸۹ به دنبال تغییر رویه در معماری مدارس 
بودیم ، ادامه داد: وزارت آموزش  پرورش معماری خاص این مدرسه 
را به عنوان نماد خاص در کشــور قرار داده اســت و این مطلب به 
این معناست که هرمزگان  و هرمزگانی می تواند.آشوری نماینده مردم 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی  نیز که یکی از محصلین ادوار 
گذشته این فضای آموزشی بود دراین آیین گفت: احیا هویت مدرسه 
ابن سینا بسیار ستودنی است.به گفته وی، بخش عظیمی از جوانانی 
که در انقلاب و روند توسعه استان نقش داشتند در این مدرسه تحصیل 
کردند.این نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای اســلامی در 
پایان خاطرنشان کرد: پرچم پالایشگاه نفت آفتاب برای مسئولیتهای 
اجتماعی بالا اســت، راز ماندگاری بنگاههایی که کار مسئولیتهای 

اجتماعی انجام می دهند ماندگاری آن بنگاه اقتصادی است.

مدیرکل نوسازی مدارس هرمزگان در آیین بهره برداری از دبیرستان آفتاب :  

دبیرستان آفتاب به یک بنای هویت بخش تبدیل شده است

پشت پرده سیاست 

  
تازه های مطبوعات

صبــح نو - این روزنامه درباره تغییر معــادلات در جریان اصلاح طلب پس از 
انتشار بیانیه ۱۱۰ نفر نوشت: در شرایطی که منصوری به مشارکت طلبان هشدار 
داده اســت و تلاش می کند آن ها را وادار به رفتار بر اساس خوانش رادیکال ها 
از سیاســت ورزی کند، باید انتظار فرار از مرکز بیشتری را نیز داشته باشد؛ زیرا 
بسیاری از اصلاح طلبانی که وی، آن ها را مخاطب بایدهای خود قرار می دهد، 
دارای جایگاه و بدنه اجتماعی خاص خود هستند و این سطح از اعمال نفوذ و 

سلطه را برنمی تابند. 
جمهوری اسلامی - تریبون مراسم ۲۲ بهمن، نباید به ابزاری در دست افرادی که 
نشان داده اند به حفاظت از وحدت پای بند نیستند و از هر مناسبتی برای تفرقه افکنی 
استفاده می کنند، تبدیل شود. مسئولان برگزاری مراسم ۲۲ بهمن باید تمام تلاش 
خود را برای افزایش انگیزه عموم مردم، جناح ها، گروه ها، احزاب، اقلیت های دینی، 
پیروان مذاهب، اقوام و اقشار مختلف جهت حضور در این جشن ملی به عمل آورند 

و از هرگونه اقدام تفرقه افکنانه در هر پوششی که باشد جلوگیری نمایند.
اعتمــاد- الیاس حضرتی در این روزنامه نوشــت:لازم اســت، بحثی ذیل عنوان 
»ضرورت پذیرش تعدد گفتمانی در درون اردوگاه اصلاح طلبان« شــکل بگیرد. با 
توجه به تجارب گذشته لازم است واقعیت تعدد گفتمانی با ۳ شرط مدیریت شود. 
۱- پذیرش رهبری سیدمحمد خاتمی توسط تمام گفتمان های اصلاح طلب ۲- تداوم 

بحث های عالمانه و جلوگیری از تخریب یکدیگر ۳- ائتلاف در مقاطع ضروری.
  کیهــان - مدعیان اصلاحــات ـ اعتدال با ادعای نامــزد نداریم و با توجه به 
رویگردانی مردم از آن ها در دو انتخابات ۱۳۹۸ و ۱۴۰۰ درصدد مظلوم نمایی 
و فرار از پاسخگویی نسبت به سوءمدیریت و بی کفایتی خود در دولت روحانی 
هستند. در حالی که بر اساس شواهد، آن ها برای تمام کرسی های مجلس نامزد 

دارند و در حال فعالیت انتخاباتی اند.
شــرق - بادامچیان دبیرکل حزب مؤتلفه نوشت : اعضای مؤتلفه در مشکلات 
اقتصادی دســتی ندارند به اقتصاد سرمایه داری، اقتصاد آزاد، اقتصاد و عرضه و 
تقاضا، اقتصاد بازار عقیده ندارند و با اقتصاد چپ و سوسیالیستی و کمونیستی 
مخالف اند، به اقتصاد اسلامی اعتقاد دارند .... پاکی و صداقت یاران مؤتلفه باعث 
شده که توده مردم و بزرگان کشور همه بر سلامت و خدمت مؤتلفه گواهی  دهند.

انعکاس
الف خبر داد:محمدرضا باهنر در بیانیه ای تغییر حوزه انتخابیه خود از تهران به 

کرمان را به صورت رسمی اعلام کرد.
اصلاحات نیوز مدعی شــد: مصطفی میرسلیم، نماینده تهران در مجلس، با بیان 
این که »باید بنزین را وارد بکنیم تا جواب نیاز کشور را بدهد«، گفت که »بنزین 
باید با قیمت حدود ۲۶ هزار تومان عرضه شود تا مردم خودروی کم مصرف را 

مطالبه و انتخاب کنند.«
تابناک نوشت:بر اساس تقویم انتخابات ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری، 
فرصت تبلیغات داوطلبان این انتخابات آغاز شده و در روز ۹ اسفند ماه به پایان 
می رســد.در این دوره از انتخابات مجلس خبرگان رهبری، ۱۴۴ نامزد در ۳۱ 

استان برای تصدی ۸۸ کرسی نمایندگی این مجلس با یکدیگر رقابت می کنند.
چندثانیه مدعی شد:حداد عادل دبیر شورای ائتلاف در جلسه شورای مرکزی 
شــانا به طور رسمی اعلام کرد که ۷ سهمیه از لیست ۳۰ نفره تهران برای جبهه 
پایداری بوده و کمیته های انتخاب به سهمیه پایداری ها ورود نخواهند کرد.قالیباف 
تاکید کرده تنها ۵ سهمیه به پایداری ها می دهد و آن ۵ سهمیه نیز باید به تایید 
شورای ائتلاف رسیده و نباید چهره هایی چون نوباوه و ایزدخواه جز آن ها باشند.

پیشرو در ساخت شناورهای تندرو
فرمانده نیروی دریایی ســپاه: برای نخســتین بار در جهان روی یک شــناور 
هشت متری تندرو، موشک با برد ۳۰کیلومتری با قدرت تخریب و دقت بالا نصب 
شد.دریادار پاسدار علیرضا تنگسیری با بیان این که در ساخت شناورها موضوع 
تاب آوری، درمانی و دریانوردی مورد توجه قرار دارد اظهار کرد: در این راســتا 
بدنه شناورهای ساخته شده به  جنس کربن که محکم و سبک است تغییر داده شد 
تا بتواند با سرعتی که شناورها دارند تحمل کند. وی از طراحی ساخت شناورهای 
تندرو با بدنه کربن خبر داد و بیان کرد: طراحی و ســاخت شــناورهای تندرو 
آلومینیومی توســط جوانان ۳۵ سال به پایین ایرانی در نیروی دریایی سپاه یک 
افتخار است. فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران اضافه کرد: ۳ شناور تندرو با 
تجهیزات پیشرفته در کارخانجات شهید محلاتی بوشهر، وزارت دفاع و پشتیبانی و 
شرکت دانش بنیان ساخته شد و در این راستا ساخت شناور رزمی تندرو ابومهدی 
المهندس با بدنه آلومینیوم پدیده بعدی بود که به نیروی دریایی ســپاه پاسداران 
الحاق شد.دریادار پاسدار علیرضا تنگسیری با بیان این که روز به روز و سال به 
سال قدم های بسیار بلندی در عرصه های مختلف در نیروی دریایی سپاه برداشته 
می شود گفت: نصب موشک ها روی این شناورها در  دنیا بی سابقه است که روی 
شــناور تندرو ۸ متری موشک ۳۰ کیلومتری با تخریب و دقت بسیار بالا نصب 
شود.سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی نیز در همایش ملی شناورهای تندرو 
با بیان این که در شناورهای تندرو سرعت بسیار تعیین کننده است، اضافه کرد: به 
بسیاری از قابلیت های دریایی دســت یافته ایم که قابل گفتن نیست ولی این را 
بگویم که به قدرتمندی های بی نظیری دست یافته ایم. رونمایی های جدیدی از ایران 
»قدرتمند، مدرن و پیشرفته« در عرصه نظامی به زودی برای مردم خواهیم داشت.

دیپلماسی قضایی اژه ای
رئیس قوه قضاییه کشــورمان در پاسخ به دعوت رسمی »فائق زیدان« رئیس 
شورای عالی قضایی عراق، در صدر یک هیئت عالی رتبه قضایی به عراق سفر 
کرده اســت. محسنی اژه ای، روز اول این سفر و پس از استقبال رسمی مقامات 
 شــورای عالی قضایی عراق در فرودگاه بغداد، در یادمان محل شهادت شهید 
حاج قاسم سلیمانی، ابومهدی المهندس و همرزمان شهید آن ها در مسیر فرودگاه 
بغداد حضور یافت و به مقام شامخ این شهیدان والامقام ادای احترام کرد.او نیز 
با »محمد شیاع السودانی« نخست وزیر عراق و عبداللطیف جمال رشید رئیس 
جمهور عراق دیدار و گفت وگو کرد. رئیس قوه قضاییه در دیدار با السودانی با 
قدردانی از مواضع مطلوب و قوی دولت و ملت عراق در حمایت از مردم غزه، 
بر لزوم افزایش فشــارهای سیاسی دنیای اسلام به آمریکا و رژیم صهیونیستی 
برای توقف کشتار مردم غزه تأکید کرد و گفت: همه جهان اسلام باید علیه ماشین 
جنگی صهیونیســت ها به پا خیزد و ضروری است همه اهرم ها را برای توقف 
کشتار سبعانه و کور صهیونیست ها در غزه فعال کنیم.  رئیس قوه قضاییه تاکید 
کرد: جمهوری اسلامی ایران خواهان تحکیم و توسعه روابط با عراق در تمامی 
حوزه هاست و از هرگونه ابتکاری برای افزایش سطح روابط دو طرف، استقبال 
خواهد کرد.محســنی اژه ای همچنین بر ضرورت اجرای کامل توافقات امنیتی 
میان ایران و عراق و مقابله همه جانبه با تروریســت هایی که از جانب دشمنان 
دو ملت ایران و عراق برای تهدید و تحدید امنیت دو کشور مأموریت یافته اند، 
تاکید کرد.برچیدن مقرهای گروهک های تروریستی در نزدیکی مرز ایران، در 
چارچوب یک توافقنامه امنیتی امضاشده میان تهران و بغداد صورت می گیرد. 
این توافقنامه همکاری های مشترک امنیتی ایران و عراق ۲۸ اسفند ۱۴۰۱ توسط 
»علی شمخانی« دبیر وقت شورای عالی امنیت ملی ایران و مشاور امنیت ملی 

عراق در بغداد امضا شد.

  
ن سند مالکیت آگهی فقدا

نظر به اینکه آقای فاروق معمار بنائی به 
استناد دو فقره فرم های استشهادیه محلی 
 ۱۴۰۲۰۲۱۵۹۲۴۱۰۰۰۷۴۸ شماره  به 
از  ارســالی   مورخــه۱۴۰۲/۱۰/۱۷ 
دفتر خانه ۸۴ بندرعباس مدعی است 

که دو دانگ مشــاع از ششــدانگ عرصه یک قطعه زمین بایر 
به شــماره پلاک ۵۳۳ فرعــی از ۳۳۸۰ - اصلی واقع در بخش 
یک حوزه ثبتی بندرعباس به مساحت )۱۵۶۰( متر مربع قطعه 
۶۰ تفکیکی واقع در امیر آباد جنــب اتوبان به نام آقای فاروق 
معمار بنائی فرزند احمد صــادره از بندرعباس دارای کد ملی 
۳۳۹۱۹۷۹۰۳۸ســند مالکیت به شماره مسلسل ۰۰۲۴۵۷ سری 
الف ســال ۹۹ به نامش صادر و تسلیم گردید. سند فوق بعلت 
جابجایی منزل مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده اند . لذا استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل 
آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت 
به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد 
بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل ســند مالکیت به این اداره تســلیم و رسید 
اخــذ نماید در غیر این صورت وفق مقــررات اقدام می گردد. 

۱۴۰۲/۵۰۰ م/الف - تاریخ انتشار آگهی المثنی : ۱۴۰۲/۱۱/۲۸
 علی اصغر ولی پور- رئیس اداره ثبت اسناد

 و املاک ناحیه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

خبر

خبر

نجمه سیددخت



کاریکاتور

بسته های تشویقی نوسازی بافت های فرسوده 
بوشهر ابلاغ شد

 سید ابوالحســن جعفری سرویس اســتان ها //معاون 
شهرسازی و معماری شهرداری بندر بوشهر گفت: بسته های 
تشویقی بومی سازی شده برای نوسازی بافت های فرسوده 
شــهری بوشهر تصویب و ابلاغ شــد. به گزارش خبرنگار 
دریا ؛ ســعید برزگرزاده اظهار کرد: یکی از اقدام های مهم 
و محرک های موثر در امر نوســازی بافت های نا کارآمد و 
فرســوده، تدوین بسته های تشویقی با هدف ایجاد جاذبه و 
اشتیاق ساکنین و متقاضیان نوسازی در محلات هدف است.

وی بیان کرد: پس از ابلاغ مصوبه شورای عالی شهرسازی 
و معماری ایران در خصوص نوسازی بافت های فرسوده و 
ناکارآمد شــهری، معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
بوشــهر با در نظر گرفتن مشــوق های ۱۹ گانه و استفاده 
حداکثری شــهروندان از این مشوق ها، اقدام به بومی سازی 
این طرح کرده است.معاون شهرسازی و معماری شهرداری 
بندر بوشهر با اشاره به افزایش درخواست های مردمی جهت 
تســهیل استفاده از مشــوق ها تصریح کرد: در این زمینه با 
هدف بررســی مشــکلات و موانع موجود پیشنهادهایی 
درخصوص بومی ســازی مشوق های یادشده جهت طرح و 
بررسی در کمیســیون ماده پنج شورای عالی شهرسازی و 
معماری ایران، ارســال شد که بسیاری از موارد درخواستی 
مورد تاییــد و تصویب قرار گرفت.برزگــرزاده ادامه داد: 
شهروندان و متقاضیان نوسازی می توانند جهت بهره مندی از 
مشوق های بومی سازی شده بافت های فرسوده غیر تاریخی 
)شــامل افزایش تراکم، افزایش ســطح اشغال، تخصیص 
کاربری انتفاعی در گذر ۱۶متر به بالا، افزایش تعداد واحد 
مسکونی به شرط تامین پارکینگ مفید، کاهش حد نصاب 
مســاحت عرصه پلاک جهت بهره مندی از مشــوق ها( به 
معاونت شهرســازی مرکزی، منطقه یک و دو مراجعه کنند.

وی اظهار کرد: بازآفرینی شهری و توانمندسازی بافت های 
فرسوده و ناکارآمد شــهری محدود به امر نوسازی مسکن 
و منحصر به اقدام های شــهرداری نبوده و نیازمند حضور و 
تلاش کلیه دستگاه های متولی ساخت مسکن، دستگاه های 
خدمات رسان و نهادهای مرتبط است.برزگرزاده عنوان کرد: 
انتظار است در سند راهبردی و دستورالعمل اقدام مشترک 
شــرکت بازآفرینی ایران شاهد همکاری و همدلی بیش از 

پیش دستگاه ها در کنار شهرداری باشیم.
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آرزو توکلی سرویس اســتان ها // استاندار 
کرمان با تاکید بر اینکه قاچاق به ویژه در حوزه 
پیدا کرده  استان گســترش  این  سوخت در 
اســت، گفت: تلاش زیادی برای جلوگیری از 
قاچاق انجام و ماموریت هایی در این زمینه برای 

دستگاه ها مشخص شده است. 

به گزارش خبرنگار دریــا ، محمدمهدی فداکار با 
اشاره به اینکه طرح کُدینگ برای ساماندهی عرضه 
ســوخت به ویژه در توزیع بنزین در استان کرمان 
انجام شده اســت، افزود: اجرای این طرح عملکرد 
کارت های مهاجر را کنترل کرد. وی اظهار کرد: بخشی 
از سوخت قاچاق از استان کرمان خارج می شود و 
بخشی هم از دیگر استان هاست که از کرمان خارج 
می شود.استاندار کرمان تصریح کرد: قاچاق سوخت 
از نظر اقتصادی عدد بزرگی است و مشکلاتی برای 
پاسخ دادن به نیاز مردم و شارژ این سوخت ایجاد 
می کند.وی تاکید کرد: قاچاق ســوخت در استان 
کرمان آسیب فرهنگی جدی وارد کرده است.فداکار 
افزود: در مناطق جنوب اســتان کرمان جوانانی که 
وارد کار قاچاق سوخت شــده اند با توجه به سود 
کاذبی که دارد بــه انجام کارهای دیگر نمی پردازند 
و بعضی از کارها زمین مانده اســت. وی ادامه داد: 

قاچاق ســوخت خطراتی را برای فرد سوخت بر و 
مردم منطقه ایجاد کرده که باید طرحی نو برای کنترل 
قاچاق سوخت داشته باشیم تا بتوانیم در حد ممکن 
ایــن معضل را کنترل کنیم. اســتاندار کرمان گفت: 
شرکت نفت باید پمپ بنزین ها را تجهیز و ظرفیت  
های قانونی برای دســتگاه انتظامی ایجاد شود تا 
بتوانند با قاچاق سوخت برخورد قانونی کنند.وی با 
بیان اینکه تعزیرات در شهرستان های جدیدالتاسیس 
ساختاری ندارد، اضافه کرد: این نهاد نیاز به حمایت 
 دارد.فداکار ادامه داد: شــرکت نفت در گذشــته در

 ســهمیه های ســوخت دخالت می کرد در حالی 
که مشــخص کردن ســهمیه ها با ادارات صمت، 
جهاد کشــاورزی و راه و شهرســازی است.وی با 
اشاره به اینکه کنترل ســوخت مجموعه هایی که 
مصرف زیادی دارند امری لازم و ضروری اســت، 
ادامه داد: ســوخت مصرفی نیروگاه های استان و 

سامانه شــهرداری ها هم رصد می شود. استاندار 
کرمان گفت: فراجا ظرفیــت، امکان و اجازه برای 
انتقال ســوخت های مکشــوفه را ندارد، بنابراین 
تخلیه سوخت مکشوفه توسط پیمانکاران شرکت 
نفت انجام شــود. وی بــا بیان اینکه مــی توانیم 
مجوز شــورای تامین برای ایست بازرسی سیار را 
صادر کنیم، افــزود: باید کمک کنیم جلوی قاچاق 
 سوخت گرفته شــود زیرا برای مردم مشکل ایجاد

 می کند.رییس کل دادگستری استان کرمان نیز گفت: 
قاچاق با توجه به قــرار گرفتن کرمان در کریدور 

شرق و غرب از مشکلات اصلی این استان است.
حجت الاســلام و المسلمین ابراهیم حمیدی افزود: 
کشور برنامه های زیادی برای حذف معضل قاچاق 
در دســتور کار داشت اما نتوانسته ایم مبارزه جدی 
و تاثیرگذاری با قاچاق داشــته باشیم.وی تصریح 
کرد: قاچاچیان سیاست ها را دور زده اند و به اقتصاد 

کشــور لطمه می زنند از طرفی طرح های سوخت 
هــم زحمت زیادی بر دوش مــردم می گذارند به 
عنوان مثال مردم برای مسافرت از کرمان به سیستان 
و بلوچســتان با مشــکل مواجه می شوند.رییس 
کل دادگســتری اســتان کرمان افزود: شرکت های 
راهسازی هم مشکل سوخت دارند و سهمیه قطره 
چکانی سوخت به این مجموعه های مصرف کننده 
را شاهد هســتیم که باید خدمات به مردم بدهند.

وی ادامــه داد: در حالــی محدودیت به وجود می 
آید که قاچاقچی کار خــودش را انجام می دهد و 
طرح ها باید به نحوی باشــد که جلوی قاچاق را 
 بگیریم و کمترین زحمت را برای مردم داشته باشد. 
حجت الاســلام حمیدی گفت: بایــد طرح کامل، 
جامع و کارشناســی ارائه شود که جلوی قاچاق و 
 قاچاقچی را بگیرد و کمترین زحمت را برای مردم و

 دستگاه های خدمت رسان ایجاد کند.

استاندار کرمان هشدار داد

گسترش قاچاق سوخت درکرمان

عکس روز

اصغر بشارتیاصغر بشارتی

طرح :معصومه زارعیطرح :معصومه زارعی

غروب زیبای  ساحل قشمغروب زیبای  ساحل قشم

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //  مدیرکل میراث 
معرفی  آنلاین  گفت: ســامانه  فرهنگی خوزســتان 
تاسیسات گردشگری خوزستان در هفدهمین نمایشگاه 
بین المللی گردشگری و صنایع وابسته تهران طی آیینی 

با حضور مسوولان رونمایی شد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  محمد حسین ارسطوزاده در آیین 
رونمایی از این ســامانه در هفدهمین نمایشگاه بین المللی 
گردشــگری و صنایع وابســته تهران اظهار کرد: خوزستان 
اولین اســتانی است که سامانه آنلاین گردشگری جامع خود 

را راه اندازی کرده است.
وی افزود: این ســامانه به وسیله یک بارکد، امکان دسترسی 
آســان و ســریع مردم به اطلاعات مربوط به تاسیســات 
گردشگری، از جمله هتل ها، هتل آپارتمان ها، بوم گردی ها، 
رستوران های سنتی، مجتمع های خدمات رفاهی، مجتمع های 
بین راهی، مراکز تفریح و جاذبه های گردشــگری استان را 

فراهم می کند.
ارسطو زاده با بیان این که این سامانه به سه زبان فارسی، عربی 
و انگلیسی قابل دسترسی است، ادامه داد: بارکد این سامانه در 
کاتالوگ ها و کارت های ویزیت هتل ها و تجهیزات گردشگری 
قرار داده شــده است و مسافران می توانند با استفاده از آن به 
راحتی به تمامی خدمات، امکانات و جاذبه های گردشگری 

استان خوزستان دسترسی یابند.
وی توضیــح داد: ایــن ســامانه حاوی اطلاعــات کاملی 
از جملــه تعــداد اتاق هــا و عکس های هتل ها اســت و 
به صــورت آلبومی جاذبه هــای گردشــگری را به همراه 

توضیحــات آنها نمایش می دهد، به عنوان مثال، اگر کاربران 
می خواهند جاذبه ی گردشــگری خاصی را مشــاهده کنند، 
 می تواننــد به راحتــی اطلاعات مربوطه را در این ســامانه

 بیابند.
ارســطوزاده اظهار کرد: در مراسم رونمایی از این برنامه که 
مدیر کل معاون گردشگری خارجی وزارت میراث فرهنگی، 
صنایع و گردشگری حضور داشت، امیدواریم این سامانه به 
طور کامل به مردم خدمات ارائه دهد و آنها بتوانند به راحتی 

به اطلاعات مختلف گردشگری استان دسترسی یابند.
وی افزود: در این مراسم که مسلم شجاعی، مدیرکل بازاریابی 
و توسعه گردشگری خارجی کشور، نیز حضور داشت درباره 
ضرورت ایجاد این نوع ســامانه ها و خلاقیت های جدید در 
حوزه گردشگری گفت: اســتان خوزستان دارای پتانسیل و 
ظرفیت بســیاری در حوزه گردشگری است و با تلاش های 
صورت گرفته، امیدوار است که به جایگاهی که شایسته است 

دست یابد.
وی بیان کرد: ســامانه آنلاین معرفی تاسیسات گردشگری 
خوزستان به عنوان یک ابتکار نوآورانه در حوزه گردشگری، 
نشان دهنده اینکه استان خوزستان به منظور جذب گردشگران 
و توســعه صنعت گردشــگری، از فناوری های روز استفاده 

می کند.
این ســامانه امکان دسترســی آسان و ســریع به اطلاعات 
مربوط به تاسیسات گردشگری را فراهم می کند و در جهت 
 تسهیل و ارتقای تجربه گردشگران و مسافران کمک شایانی

 می کند.

سامانه آنلاین گردشگری خوزستان رونمایی شدسامانه آنلاین گردشگری خوزستان رونمایی شد   ۹۰ درصد مقابله با قاچاق سوخت
 توسط نیروی انتظامی انجام می شود

آرزو توکلی سرویس استان ها // رییس ستاد مرکزی مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز کشور با بیان اینکه ضابطین ما پیشانی 
مقابله با قاچاق سوخت هستند، گفت: ۸۰ تا ۹۰ درصد مقابله 

با قاچاق سوخت توسط نیروی انتظامی انجام می شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ، سیدمجید رضوی در نشست کمیسیون 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز اســتان کرمان افزود: سران قوا برای 

ساماندهی و مقابله با قاچاق سوخت چاره اندیشی می کنند.
وی ادامه داد: با اجــرای برنامه ها و طرح ها بتوانیم به مرحله ای 

برسیم که قاچاق سوخت در کشور به صفر برسد.
رییس ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز کشور تصریح 
کرد: قاچاق ســوخت بشدت و با ســرعت بر امنیت و مسایل 
فرهنگی، اجتماعی و سیاســی اثــر می گذارد.رضوی به اجرای 
طرح های مرتبط به سوخت اشــاره کرد و گفت: باید به گونه ای 
عمل کنیم که مردم کمترین آســیب را از اجرای طرح ها ببینند و 
به ســمت کنترل و کاهش قاچاق سوخت برویم.وی تاکید کرد: 
برخی افراد که متولی کار هستند با قوانین آشنا نیستند در حالیکه 
ظرفیت بزرگ قانونی برای مقابله با قاچاق سوخت وجود دارد.
رییس ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز کشور افزود: باید 
دستورالعمل طرح های مقابله با قاچاق سوخت به صورت بومی 
اجرا شود.وی گفت: شــعب قاچاق سوخت در راستای افزایش 
سرعت رســیدگی به پرونده های مرتبط راه اندازی شود. رضوی 
افزود: برخی اوقات پروژه ها نیمه تمام می ماند زیرا سوخت مورد 

نیاز موجود نیست لذا دستگاه های مختلف با حضور ضابطان اقدام 
به شناسایی نیازمندی ها و سهمیه های واقعی سوخت در استان 
کرمان کنند.وی با بیان اینکه استاندار باید تمام زیرمجموعه های 
حوزه سوخت را مدیریت کند، اظهار کرد: هر جا نیاز باشد سوخت 
مورد نیاز را تامین می کنیم به شــرط اینکه با شناخت و هدفمند 
باشد.وی همچنین به حادثه تروریستی گلزار شهدای کرمان اشاره 
کرد و گفت: جریان سلطه و صهیونیست ها هیچگونه نگاه سخت به 
جمهوری اسلامی ندارند و اقدامات کوری مانند حمله تروریستی 
۱۳ دی ماه کرمــان را انجام می دهند.رضــوی تصریح کرد: در 
کشوری که اتباع  بیگانه زیادی حضور دارند و در مرزهای شرق با 
کشورهای افغانستان و پاکستان همسایه است، این اقدامات کور از 

نظر ارزش اطلاعاتی، کار بزرگی نیست.

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها //استاندار یزد 
گفت: طرح های نهضت ملی مسکن باید طبق برنامه 
زمان بندی شده افتتاح و به متقاضیان تحویل داده 

شود. 
به گزارش خبرنگار دریا مهران فاطمی در شورای مسکن 
استان افزود: اینکه کارگزار، هر دفعه بهانه ای می آورد که 
واحدها قابل بهره برداری نمی باشد، پذیرفتنی نیست، باید 
طبق برنامه و زمانی که برای افتتاح طرح تعیین شده، عمل 
کنند و در همان زمان مشخص شده تحویل دهند.وی اظهار 
کرد: کارگزاران ساخت واحدهای نهضت ملی مسکن بدانند 
که دولت سیزدهم ، دولت مردمی است و کار در این دولت 

باید دقیق و درست انجام شــود و در کیفیت مصالح این 
واحدها دقت نظر را داشته باشند.استانداریزد تصریح کرد: 
کیفیت ساخت واحدهای مسکن ملی بسیار مهم است؛ نمی 
توان مسکنی به متقاضیان تحویل داد که بعد از یک یا ۲ سال 
متقاضیان با مشکل روبرو شوند.وی با تاکید بر لزوم نظارت 
مستمر بر نحوه ســاخت واحدهای مسکن ملی ادامه داد: 
تامین مسکن از اولویت های دولت سیزدهم است.فاطمی بر 
تسریع ساخت مسکن محرومان در استان تاکید کرد و گفت: 
در این زمینه عزم جدی می طلبد که امید است هر چه زودتر 
این واحدها آماده و تحویل متقاضیان شود.استاندار یزد در 
ادامه با گرامیداشت روز جانباز و تجلیل از جانبار حاضر 

در جلسه افزود: جانبازان برای دفاع از دین و اعتقادات و 
ارزشهای نظام جمهوری از جان خود گذاشتند که مدیران و 
مسوولان باید از این قشر درس بگیرند..فاطمی هم همچنین 
بر اجرایی شــدن طرح توسعه و ساماندهی امامزاده جعفر 

)ع( تاکید کرد.
تاکنــون ۱۲۵ هزار و ۶۶۳ خانــوار در طرح نهضت ملی 
مسکن در استان یزد ثبت نام کردند که از این تعداد ۴۶ هزار 
و ۵۱۷ متقاضی تایید نهایی شدند، از این افراد ۱۷ هزار و 
۱۰۷ نفر نســبت به افتتاح حساب اقدام کردند و برای این 
تعداد ۱۱ هزار و ۹۹۱ واحد تخصیص داده شده که طراحی 

و عملیات اجرایی آن آغاز و در حال انجام است.

استانداریزد:

 واحدهای مسکن ملی یزد طبق زمان بندی 
به متقاضیان تحویل داده شود

ارتقای تکنولوژی ۱۲ روستای یزد به فناوری نسل چهار
علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها //مدیر 
مخابرات منطقه یزد از ارتقا تکنولوژی 12 سایت 

روستایی به نسل چهارم در استان خبر داد.   
به گزارش خبرنگار دریا ، زارع با اشاره به توسعه خدمات 
ارتباطی در مناطق روستایی استان افزود: به منظور بهبود 

پوشــش ارتباطی روســتایی ، تجهیزات فنی و ارتقای 
تکنولوژی G4بر روی ســایت های روستای شهرآباد 
شهرستان ابرکوه، خوسف، گزستان و گود گنستان شهرستان 
بافق و مرتاضیه ، سنگدراز ، حسن اباد و رشکوییه شهرستان 
تفت، درب رز اشکذر، کنج کوه مهریز، مزرعه کلانتر میبد و 

چاه متک اردکان نصب و راه اندازی شد.  وی اظهار داشت 
:این سایت ها بر اساس طرح USO خدمات عمومی از 
سوی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات ابلاغ شده است 
که با هزینه ای بالغ بر ۱۳۲میلیارد ریال توسط متخصصان 

مخابرات منطقه یزد در این روستا ها انجام شد.
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فرهنگ وهنر

  گروه فرهنگی  // مدیرکل کتابخانه های هرمزگان گفت:  
بر اساس مصوبه هفته گذشــته در سفر دبیر کل کتابخانه 
های هرمزگان،  ۱۵ میلیارد ریال کتاب از نمایشگاه کتاب 
هرمزگان از سوی اداره کل کتابخانه ها از ناشران مختلف 
خریداری می شود.فرشاد محمدی مدیر کل کتابخانه های 
هرمزگان در حاشیه بازدید و امضای تفاهم نامه با رمضانی 
مدیرعامل خانه کتــاب ایران به منظور خرید ۱۵ میلیارد 
ریال کتاب از نمایشــگاه کتاب هرمزگان اظهار داشــت:  
گرانی کتاب نباید مانع از دسترسی مردم فهیم هرمزگان به 
این مهم شود و در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری 
مبنی بر وارد شدن کتاب به سبد زندگی مردم و بر اساس 
مصوبه سفر هفته گذشته دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشــور، بهترین کتاب های موجود در نمایشگاه کتاب، به 
منظور به روز رسانی منابع کتابخانه های استان خریداری 
و به صورت رایگان در دسترس مردم قرار خواهد گرفت.

عضو شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان با بیان این 
که علاقه مردم هرمزگان به کتاب و کتابخوانی ســتودنی 
است، عنوان داشت:  طی ۷ ماهه گذشته، نوسازی و شاداب 
ســازی کتابخانه های عمومی اســتان در دستور کار این 
اداره کل قرار گرفتــه که موجبات رضایت مردم و علاقه 
مندان حوزه کتاب را فراهم آورده است.به گزارش فارس 
، مدیرکل کتابخانه های عمومی استان در پایان از حمایت 
های نماینده ولی فقیه و امام جمعه بندرعباس، اســتاندار 
هرمزگان و همه مسئولینی که در تحقق برنامه های حوزه 
 کتاب و کتابخوانی همکاری داشــته اند، تشکر و قدردانی

 کرد.

گروه فرهنگی // دبیر شورای  صنفی نمایش 
با اشاره به اینکه فقط چند فیلم محدود از 
جشــنواره فجر امسال می توانند به لحاظ 
داشته  موفقی  فروش  گیشه  در  اقتصادی 
باشند، توضیحاتی را درباره اکران نوروزی، 
اکران عید فطــر و پیش بینی از وضعیت 

سینما در سال آینده ارائه کرد. 
 همایون اسعدیان درگفت وگویی در پاسخ 
به اینکه با توجه به فیلم های جشنواره فجر 
چهل ودوم چه پیش بینی ای از اکران ســال 
۱۴۰۳ دارد؟ بیان کرد: بهتر است ابتدا به خود 
فیلم های جشنواره اشاره کنم و ارزیابی ام را 

از آن ها بگویم.
 من تقریباً تمام فیلم های جشنواره را دیدم و 
فکر می کنم، اکثریت قریب به اتفاق کسانی که 
فیلم های جشنواره فجر را دیدند متفق القول 
باشند که ما امســال با انبوهی از فیلم های 

ضعیف، تله فیلم و پرهزینه روبرو بودیم.
* ساخت فیلم توسط ارگان ها اشکالی 

ندارد اگر...
او با بیان اینکه این موضوع را در جشنواره 
هم مطرح کرده ادامه داد: اگر اکران سال آینده 
منوط به این جشــنواره باشد اکران خوبی 
نخواهیم داشت. واقعیت این است حداکثر ۲ 
تا ۳ فیلم جشنواره فجر امسال می توانند به 
لحاظ اقتصادی موفق باشند و مابقی از قبل 
شکست خورده هستند و اطمینان دارم خیلی 
از آن ها برای اکران گرفتن دچار مشــکل 

خواهند شد، حتی فیلم های ارگانی.
 البته به نظرم هیچ اشکالی ندارد که ارگان ها 
برای ســاخت فیلم، هزینه کنند ولی همین 
فیلم ها که با هزینه های عظیم ساخته شده اند 
به دلیل اینکه که تهیه کننده هایشان ارگان ها 
هستند ممکن است اکران بگیرند، منتها قطعاً 

یا باید سوبســید بدهند و بــه اندازه همان 
هزینه ای که برای تولید صرف کرده اند بلیت 
به ارگان ها و نهادها بدهند تا فیلم را ببینند یا 
اینکه از نظر اقتصادی قطعاً شکست خواهند 

خورد.
* یک تناقض عجیب از نگاه اسعدیان 

سخنگوی شورای صنفی نمایش تاکید کرد: 
مسئله مهم اینجاست که به نظر می رسد خود 
مســئولان هم به این موضوع آگاه بودند و 
به همین دلیل برای اکران سال آینده، روی 
حدود ۱۰ فیلم که اصلًا در جشنواره نبودند، 
حســاب باز کردند و فکر می کنند هفت، 
هشــت فیلم کمدی داریم که با این ها سال 
آینده، گیشه پررونقی خواهد شد. خود این 
موضوع بسیار تلخ است که انگار ما سینما 
را به دو بخش تقسیم کرده ایم؛ یکی همین 
حدود ۱۰ فیلم کمدی موفق که در جشنواره 
هم آنها را نمایش نمی دهیم زیرا به آن معنا 
فیلم های فرهنگی نیســتند ولی می توانند 
چراغ سینما را روشن نگه دارند و دیگری 
یک جشــنواره با تعدادی فیلــم که ظاهراً 
قرار است فقط بعُد جشــنواره ای برای ما 
داشته باشد. بنابراین ما نمی توانیم با قاطعیت 
بگوییم فیلم هایی در جشنواره امسال داشتیم 
که کیفیت خوبی داشتند اما نمی فروشند؛ این 
یکی از تناقض های عجیب اســت که ما با 
آن روبرو هستیم ولی ظاهراً از دید مسئولین 
اینطور نیست.او درباره اینکه آیا آیین نامه 
اکران ۱۴۰۳ تدوین شــده است، گفت: این 
آیین نامه تدوین و برای تایید نهایی حدود 

ســه هفته پیش به وزارت ارشاد ارائه شده 
است. البته اتفاق جدیدی در این آیین نامه 
رخ نــداده منتها تلاش کردیــم با توجه به 
افزایش ســالن های ســینما که قرار است 
در چند وقت آینده بــاز هم بر تعداد آن ها 
اضافه شود، شرایط اکران برای همه فیلم ها 
بهتر شــود، یعنی در نظر داریم اکران را در 
عرض گسترش دهیم و فکر می کنم دیگر 
فیلمی با اکران ۸ یا ۹ ماه نخواهیم داشــت 

چون فرصت به دیگر فیلم ها نمی رسد.
* اکــران نوروزی کِــی و چگونه آغاز 

می شود؟
دبیر شــورای  صنفی نمایش درباره اکران 
نوروزی ســال جدید که با ماه رمضان نیز 
همزمان اســت و اینکه آیا اکران نوروزی 
تحت تاثیر این همزمانی قرار می گیرد، اظهار 
کرد: هم در شــورای صنفی نمایش و هم 
در معاونــت اداره کل نظارت بر نمایش، بر 
این توافق هستیم که حتی با وجود داشتن 
هشت سرگروه، اکران هشت فیلم در نوروز 
به صلاح نیســت به همین دلیل احتمالاً از 
نیمه اسفند با اکران چهار فیلم جدید روبرو 
می شــویم و اکران فیلم های قبلی هم ادامه 
پیدا می کند؛ بعد در عید فطر چند فیلم جدید 
دیگر اضافه می شوند و چند فیلم هم برداشته 
خواهند شــد.وی افزود: در حال حاضر به 
دفاتر پخش نامه فرستادیم تا متقاضیانی که 
می خواهند فیلمی را برای نوروز اکران کنند 
درخواست های خود را ارائه کنند که بعد به 
شیوه سال های قبل در تعامل با وزارت ارشاد 

مشخص کنیم چه فیلم هایی از نیمه اسفند 
اکران می شوند.او درباره اینکه آیا فیلم هایی 
از جشنواره امسال متقاضی اکران عید نوروز 
هستند نیز گفت: براساس شنیده هایم می دانم 
دو، سه فیلمی را که از جشنواره امسال گفتم 
از نظر اقتصادی می توانند موفق باشند، آماده 
اکران نوروزی هستند ولی الان نمی دانم که 
آیا با سیاســتگذاری ها برای اکران تطبیق 

داشته باشند یا خیر.
* قواعد اکران ۱۴۰۳ تغییر می کند؟

اســعدیان یادآور شد: آیین نامه اکران سال 
۱۴۰۲ منتشر نشده ولی برای سال آینده پس 

از تایید نهایی منتشر خواهد شد.
 البته  در دو سال قبل به دلیل شرایطی که بعد 
از کرونا داشتیم و نیز مسائل دیگر جامعه، در 
بسیاری از موارد آیین نامه را کنار گذاشتیم و 
شورا بر اساس مصالح روز حرکت کرد. در 
واقع حفظ سالن های سینما و رونق دادن به 
نمایش در اولویت قرار داشــت و ما قاعده 
۷ یــا ۱۰ هفته اکران  را تغییر دادیم و اجازه 
دادیم وقتی فیلمی مثل »فسیل« می فروشد به 
اکران خود ادامه دهد چون می خواستیم فضا 
را گرم نگه داریم تا دوباره مردم را به سینما 
بکشانیم. خوشبختانه الان این اتفاق افتاده و 

حالا می توانیم منضبط تر عمل کنیم.
* فروش هزار میلیاردی تکرار می شود؟ 
او درباره اینکه آیا فروش سال آینده سینما 
با توجه به کمدی های تولید شــده میتواند 
نسبت به امسال وضعیت بهتری داشته باشد، 
گفت: چنین پیش بینی ای سخت است هرچند 

برخی تهیه کننده ها مدعی هستند فیلم هایی 
دارند که بیشــتر از امسال می فروشند ولی 
اساســاً خطری که الان ما را تهدید می کند 
رفتن سینما صرفا به سمت فیلم های کمدی 
اســت. در حال حاضر به نظر می رسد بین 
۷ تا ۱۰ فیلم کمــدی داریم که عمدتا در 
جشنواره فجر نبودند و قرار است گیشه را 
تســخیر کنند ولی واقعیت این است که من 
نگرانم این تعــداد فیلم های کمدی واکنش 
منفی در مردم ایجاد کنــد چون عموماً با 
بازیگران یکسان در فضای مشابه هستند که 
مخاطب را پس می زند و ممکن است آنچه 
را امسال به دست آورده ایم از دست بدهیم. 
ما متاسفانه با یک کستینگ محدود بازیگر 
طرف هستیم که مرتب از این فیلم به آن فیلم 
می روند و در شبکه نمایش خانگی هم آن ها 
را می بینیم و این ممکن است برای تماشاگر 
خسته کننده باشــد؛ بخصوص اینکه همه 
فیلم های کمدی مثل »فسیل« نیستند ولی 
امیدواریم که باشند و امیدواریم سال آینده 
با فروش دو هزار میلیاردی در سینما روبرو 
 شویم چون هیچکس از این قضیه ناراحت 

نمی شود.
اسعدیان در پایان افزود؛ امیدواریم فروش 
سینما به گونه ای شــود که همه فیلم ها از 
یک فروش نســبی برخوردار باشــند نه 
اینکه مثل الان بیش از ۶۰۰ میلیارد برای 
ســه فیلم باشــد و ۴۰۰ میلیارد برای ۴۷ 
 فیلم کــه این یعنی تمــام آن فیلم ها ضرر 

کرده اند.

پیش بینی از گیشه فیلم های فجر و اکران نوروزیپیش بینی از گیشه فیلم های فجر و اکران نوروزی

خبر

مدیرکل کتابخانه های هرمزگان خبر داد 
حمایت ۱۵ میلیاردی از نمایشگاه کتاب هرمزگان

گروه فرهنگی // برنامه »شب خوش« که از شبکه 
۳ روی آنتن رفته، ساختار و محتوای سرگرم کننده 
و جدیدی دارد تلویزیــون همزمان با آغاز فصل 
زمستان، به مرور از برنامه ها و مسابقات جدید خود 
در شبکه های مختلف رونمایی کرد و در این میان 
چند برنامه گفت وگومحور نیز به جدول پخش اضافه 

شدند. 
یکی از برنامه های جدید تلویزیون، »شب خوش« با اجرای 
مهران غفوریان است که در سکوت خبری تولید شده و از 
سه شنبه شــب روانه آنتن شبکه سه شد. با توجه به قسمت 
اول این برنامه شــبانه، ظاهرا قرار است غفوریان در »شب 
خوش« میزبان چهره ها باشد. این برنامه در مقایسه با دیگر 
تاک شــوهای تلویزیون، محتوای جدیدی دارد و نسبت به 
تجربه قبلی غفوریان در زمینه اجرا، متفاوت اســت. مهران 
غفوریان با چه سابقه ای، بار دیگر در جایگاه مجری نشسته 

است و »شب خوش« چه ویژگی هایی دارد؟
* تجربه جدی اجرا با »اعجوبه ها«

مهران غفوریان اولین بار ســال ۹۸ با مسابقه استعدادیابی 
»اعجوبه هــا« به صورت جدی وارد عرصه اجرا شــد. او 
پیش از این مســابقه در برنامه طنز » سه شو« نیز به عنوان 
مجری حضور داشت، اما جنبه نمایشی کار او در »سه شو« 
پررنگ تــر بود. غفوریان در »اعجوبه ها« میزبان کودکان و 
نوجوانانی بود که در زمینه خاصی استعداد ویژه ای داشتند. 
او در این برنامه تعامل خوبی با بچه ها داشت و سعی می کرد 
ساده و قابل فهم با آنان صحبت کند و فضایی به وجود بیاورد 
تا کودکان نیز با او ارتباط صمیمانه ای داشته باشند. تلاش 
غفوریان نتیجه داد و گفت وگوی آن ها بامزه از آب درآمد، اما 
»اعجوبه ها« به مسابقه پربیننده ای تبدیل نشد، به همین دلیل 
مهران غفوریان به واسطه اجرای آن موفقیت مهمی به دست 
نیاورد. او در »اعجوبه ها ۲« از این مسابقه جدا شد و جای 

خود را به نادر سلیمانی داد.
* هیجان اغراق شده مهران غفوریان

چهار سال پس از تجربه »اعجوبه ها«، مهران غفوریان بار 
دیگر وارد چالش اجرا شده و با »شب خوش« به تلویزیون 
آمده است. این برنامه سرگرم کننده است و در آن پرسش و 
پاسخ های جدی در زمینه کارنامه هنری و زندگی شخصی 
مهمانان مطرح نمی شــود، بنابراین کار غفوریان در »شب 
خوش« تنها یک گفت وگوی معمولی نیست. بنابر عملکرد 
مهران غفوریان در قســمت اول، او اجرای کاملا مسلطی 
نداشت. غفوریان بعضی چالش هایی را که مهمان برنامه باید 

آن هــا را اجرا می کرد، از روی کاغذ می خواند. او همچنین 
سعی می کرد به واسطه بالا بردن صدای خود و فریاد، هیجان 
برنامه را بــالا ببرد، اما نتیجه موفقیت آمیز نبود و غفوریان 
دچار زیاده روی می شد. ســاختار »شب خوش« رقابتی 
و هیجان انگیز نیست، بنابراین فضای برنامه تزریق هیجان 

کاذب را نمی طلبد.
* چالش های خلاقانه برای مهمان

مهم ترین ویژگی و نقطه قوت »شب خوش« محتوای جدید 
و خلاقانه آن است. به عنوان مثال، با توجه به علاقه نصرا... 
رادش به وایت برُد و هنر او در نقاشــی و مجسمه ســازی، 
غفوریــان از این بازیگر خواســت تصویــر یک پیرمرد 
۶۶ ساله را نقاشــی کند. سپس رادش باید خصوصیات و 
مواردی را که غفوریان می گفت، به نقاشی اضافه می کرد که 
چالش جالبی برای او بود. یکی دیگر از چالش های بامزه 
برنامه، این بود که مهران غفوریان یک ماجرا یا خاطره ای 
را که مهمان برنامه قبلا برایش تعریف کرده، روایت می کرد 
و ســپس از رادش می خواســت تا ماجــرا را به صورت 
کودکانه، ورزشی یا حیات وحش ادامه بدهد. در این برنامه 
سوالات جالب و عجیبی طراحی شده و مهمان باید با طنز 
و شوخی، پاسخ های بامزه ای به ســوال ها بدهد، بنابراین 
 شخصیت و شوخ طبعی مهمان، ســهم زیادی در جذابیت

 برنامــه دارد. در قســمت اول که نصــرا... رادش مهمان 
»شــب خوش« بود، او تلاش کرد تــا با نهایت خلاقیت 
خود پاسخ های عجیب و طنزی مطرح کند، اما با توجه به 
شخصیتی که از او سراغ داریم، گاهی در شوخی زیاده روی 
می کرد. به عنوان مثال بخش اول برنامه که مربوط به شوخی 

غفوریان با ظاهر و بینی رادش بود، بسیار طولانی شد و لازم 
بود که مهران غفوریان در مقام مجری برنامه، صحبت های 

طنزآمیز رادش را مدیریت کند، اما این اتفاق نیفتاد.
* برنامه ای با بخش های متنوع

یکی دیگر از امتیازهای »شــب خوش« این است که تمام 
مــدت زمان برنامه به صحبت کردن و گفت وگو نمی گذرد. 
در یکی از بخش های برنامه، مهمان باید رکوردهای عجیب، 
بی فایده  یا حتی مسخره ای را که در گینس ثبت شده، بشکند. 
درست کردن برج با استفاده از رول های دستمال توالت در 
زمان محدود یا خوردن بیشــترین تعداد اسمارتیز با چوب 
غذاخوری ژاپنی، رکوردهایی بــود که نصرا... رادش باید 
می شکست. انجام چنین چالش های سرگرم کننده ای تنوع 

خوبی در مسابقه ایجاد کرده است.
* زمانی برای حرف های جدی

در بخش پایانی برنامه نیز سوالاتی طراحی شده تا صحبت های 
جدی تری هم در »شــب خوش« مطرح شود. مثلا مهران 
غفوریان یک موقعیت فرضی و لحظات قبل از مرگ را ترسیم 
 کرد و از رادش پرسید در آن وضعیت چه جمله ای به خودش 
می گوید. گفتن یــک جمله به خودش دو ســاعت قبل 
از تولد و گفتن جمله ای بــه خودش زمانی که پیرمرد ۷۰ 
ساله اســت نیز دیگر ســوالات متفاوتی بودند که در این 
برنامه مطرح شــد. به طور کلی ســاختار »شب خوش« 
باعث شده این برنامه شــبانه برای مخاطب خسته کننده، 
یکنواخت یا تکراری نباشــد. دکور »شــب خوش« نیز 
 که ســه بخش مجزا دارد، متناســب با فضای آن طراحی

 شده است.

شب نشینی متفاوت با مهران غفوریان

 

گــروه فرهنگــی // کاندیداهــای دریافت جایــزه و تندیــس دومین 
جشــنواره رســانه ای گمبــرون شــهر توســط هیــأت داوران اعلام 
 شــدند و برگزیــدگان  این هفته در مراســم  اختتامیــه معرفی و تقدیر

 خواهند شد.
به گزارش خبرنگار دریا ، این جشنواره با هدف ایجاد رقابت سالم و به منظور ارتقای 
استانداردهای رسانه گری و ارج نهادن به تلاش ها و فعالیت های اصحاب رسانه در 
حوزه شهری و آشنایی با ظرفیت ها و استعدادها در رسانه های مکتوب و الکترونیکی 
و بهره گیری از این ظرفیت ها در توسعه شهر در ۴ بخش مصاحبه، گزارش های خبری 
تحلیلی ، یادداشــت و گزارش های تصویری و ۲ بخش ویژه شهر دوستدار کودک و 
شــهر خلاق و با موضوعات محیط زیست شهری، عمران و آبادانی، شهر هوشمند و 

الکترونیک، هویت و کالبد شهر، ترافیک و حمل ونقل شهر و فرهنگ شهروندی برگزار 
شد.مریم پاسالار دبیر جشــنواره رسانه ای گمبرون شهر گفت :هیأت داوران پس از 
ارزیابی آثار در بخش های مختلف، اسامی کاندیداها وراه یافتگان به مرحله نهایی را 

به شرح زیر اعلام نمودند؛
بخش گزارش های خبری تحلیلی:زینب شهید زاده ، روزنامه دریا

آنا رام،  روزنامه صبح ساحل
سوسن قتالی، اتحاد هرمزگان

علی اکسیر، تیدر
محمود رئیسی ، صبح ساحل )ورزشی(

بخش یادداشت:آیت منصف،  روزنامه دریا

جمیله دبیری نیا، پایگاه خبری صبح دریا نیوز
شهین صادقی، پایگاه خبری کلمه نیوز

مهدی اکسیر، اتحاد هرمزگان
بخش مصاحبه:زینب شکوه، سایت هرمز

مرضیه دشتی، ندای هرمزگان
بخش دوستدار کودک:عبدالسلام جمالی، صبح ساحل

مریم منصف، روزنامه دریا
فاطمه درویش پور، روزنامه دلفین

بخش شهر خلاق:معصومه زارعی ، هفته نامه ساحل صدف
مهران منصف ، روزنامه دریا

اعلام نامزد های دریافت جایزه دومین جشنواره رسانه گمبرون شهر 

گروه فرهنگی // برنامه سینمایی »هفت« که در مدت برگزاری جشنواره فجر هر 
شــب روی آنتن می رفت،از این هفته با اجرای بهروز افخمی پخش خود را از سر 

می گیرد.
به گزارش ایســنا طبق توضیحات شبکه نمایش سیما، فصل جدید برنامه »هفت« که 
همزمان با برگزاری جشنواره فیلم فجر آغاز شده بود، با اتمام این رویداد فرهنگی - هنری 

بعد از یک هفته وقفه، ازاین هفته پخش خود را از سر می گیرد. این برنامه قرار است با 
اجرای بهروز افخمی ادامه یابد.

برنامه »هفت« از ســال گذشته بنا به تصمیم مدیران سیما از شبکه سه به شبکه نمایش 
 کوچ کرده اســت و با پایان جشــنواره فیلم فجر ۱۴۰۲ پرونده ایــن برنامه فعلا باز 

خواهد ماند.

ادامه پخش »هفت« به صورت هفتگی
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در امتداد تاریکی

 
وقتی به خاطر اعتیاد همســرم از او طلاق گرفتم و پنهانی به 
عقد موقت مــردی متاهل درآمدم همواره تصور می کردم که 
روزهای تلخ به پایان رسیده است و زندگی شیرینی انتظارم 
را می کشــد چراکه او به من قول داده بود همسرش را طلاق 

می دهد و ...
   زن۴۰ ساله ای که از شوهرش به اتهام ایجاد مزاحمت شکایت 
کــرده بود با بیان این که دیگر نمی خواهم با او زیر یک ســقف 
زندگی کنم درباره سرگذشت خود به مشاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: ۲۱ســاله بودم که به طور سنتی با »امیر« ازدواج 
کردم اما روزهای خوش دوران نامزدی خیلی زود به تلخی گرایید 
چراکه او را در حال اســتعمال مواد مخدر دیدم وتازه فهمیدم که 
»امیر« معتاد است. هنوز برای طلاق تردید داشتم که او با چرب 
زبانی مــرا قانع کرد که به هر طریق ممکن اعتیادش را ترک می 
کند. اگرچه پافشــاری های من بالاخره نتیجه داد و نامزدم قبل 
ازآغاز زندگی مشترک مصرف مواد را کنار گذاشت اما یک سال 
بعد و درحالی که دخترم به دنیا آمده بود، او باز هم به مواد مخدر 
ســلامی دوباره کرد و این گونه همــه آرزوها و رویاهای مرا بر 
باد داد. دخترم که دیگر به ۶ ســالگی رسیده بود، هر روز شاهد 
درگیری و مشاجره های من و امیر بود تا حدی که دیگر نتوانستم 
رفتارهای او را تحمل کنم و به ناچار با پذیرش سرپرستی دخترم 
از امیر طلاق گرفتم. او به دنبال سرنوشــت ســیاه خودش رفت 
و تاکنون نیز هیچ خبــری از »امیر« ندارم و احتمال می دهم که 
هنوز در منجلاب اعتیاد دســت و پا می زند.خلاصه من هم یک 
سال بعد از این ماجرا و درحالی که در یک کارگاه تولیدی مشغول 
بودم از طریق یکی از دوستانم با »رمضان«آشنا شدم و پنهانی به 
عقد موقت او درآمدم چراکه به خاطر شکست در ازدواج قبلی، از 
نیش و کنایه های اطرافیانم می ترســیدم و دوست نداشتم باز هم 
مرا سرزنش کنند. از سوی دیگر رمضان که متاهل بود به من قول 
داد به زودی همسرش را طلاق می دهد و نه تنها مرا به طور رسمی 
عقد می کند بلکه آشیانه ای پر از عشق برایم می سازد. اما او حرف 
مفت می زد و علاقه ای به من نداشــت چراکه بیشتر اوقات را نزد 
خانواده اش بود و از کارت بانکی من ،مخارج زندگی آن ها را می 
پرداخت. با وجود این من به امید ازدواج رسمی ،همه تلخ کامی ها 
وسوءظن ها و تهمت های ناروای او را تحمل می کردم حتی زمانی 
که فهمیدم رمضان هم در دام اعتیاد گرفتار است و مرد آرزوهای 
من نیست بازهم سکوت کردم و از کتک کاری های دیوانه وارش 
به کسی چیزی نگفتم.خلاصه ۱۰ سال این اوضاع تاسف بار را به 
دوش کشــیدم و درحالی که دخترم به سن نوجوانی رسیده بود از 
اذیت و آزارهای او درامان نبودم ولی»رمضان«در این شرایط هم 
از عشق وعاشقی سخن می گفت وادعا می کرد زندگی زیبایی را 
برایم رقم می زند! اما اکنون که مدت عقد موقت به پایان رسیده و 
او فقط با وعده و وعیدهای پوشالی قصد دارد مرا خام کند، دیگر 
امیدی به زندگی مشترک با او را ندارم و نمی خواهم در این آشیانه 
لرزان به زندگــی ادامه بدهم با وجود این »رمضان« همواره برایم 

ایجاد مزاحمت می کند اما ای کاش ...

حوادث

صدور حکم اعدام برای 3 متجاوز در کرمان 
  گروه حوادث// سه مأمور قلابی که در جاده هفت باغ کرمان اقدام 
به آدم ربایی، ســرقت، تعرض و تجاوز می کردند از سوی شعبه دوم 
دادگاه کیفری یک استان کرمان به اعدام محکوم شدند.  حجت الاسلام 
ابراهیم حمیدی، رئیس کل دادگستری کرمان با بیان اینکه این حکم 
قطعی نیست و در دیوان عالی کشور قابل فرجام خواهی است افزود: 
پس از شــکایت های واصله در مورد تعرض افرادی ناشــناس به 
نوامیس مردم در ابتدای سال جاری در جاده هفت باغ کرمان، موضوع 
در دستور کار ویژه دستگاه قضایی و نهادهای انتظامی، اطلاعاتی و 
امنیتی قرار گرفت. پس از انجام یکسری اقدامات منسجم اطلاعاتی 
و پلیســی، محل اختفای اعضای این باند در شهر کرمان و یکی از 
شهرستان های مجاور آن شناســایی و در عملیات هم زمان تمامی 
عوامل این اقدام غیرانسانی با همکاری پلیس آگاهی استان شناسایی 
و دستگیر شدند. حمیدی در مورد شیوه کار اعضای این باند توضیح 
داد: اعضای باند سوژه های خود را از بین زوج های جوان در اماکن 
خلوت جاده هفت باغ حدفاصل کرمان تا ماهان شناسایی می کردند 
و ســپس با یک دستگاه خودرو ۴۰۵، خودروی آنها را متوقف و با 
معرفی خود به عنوان مأمور با تهدید اقدام به آدم ربایی، تعرض، تجاوز 
به عنف و درنهایت سرقت طلا و اشیای گرانقیمت می کردند. وی با 
بیان اینکه دادگستری استان در راستای دفاع از حقوق مردم و مبارزه 
قاطع و قانونی با جرایم خشــن در کمتر از چهار ماه به این پرونده 
رســیدگی کرده است، اعلام کرد: دادگاه پرونده را بر اساس شواهد، 
شکایت شاکیان، اعتراف متهمان و سایر موارد مورد بررسی قرار داد 
و در نهایت برای سه متجاوز به عنف حکم اعدام صادر شد. رئیس کل 
دادگستری استان کرمان با بیان اینکه محکومان این پرونده در زندان 
به سر می برند، گفت: بلافاصله احکام بعد از تأیید در دیوان عالی کشور 
اجرا خواهد شد. حمیدی هشدار داد: افرادی که سودای چنین جرایم 
شیطانی و غیرانسانی را در ســر می پرورانند، بدانند که قوه قضائیه 
قاطعانه با آنان برخورد خواهد کرد و مجازات آنان ســریع، قاطع و 

عبرت آموز خواهد بود.
مصالحه ۶۹ درصد پرونده های ارجاعی

 به مرکز مشاوره پلیس در هرمزگان
  گــروه حوادث// فرمانده انتظامی هرمــزگان گفت: ۶۹ درصد 
پرونده های ارجاعی به مراکز مشاوره و مددکاری کلانتری های استان 
در سال جاری صلح و سازش شده است. به گزارش خبرنگار دریا، 
سردار علی اکبر جاویدان در بازدید میدانی از مددکاری کلانتری های 
شهرستان بندرعباس افزود: تاسیس مرکز مشاوره و آرامش و دفاتر 
مشــاوره و مددکاری در کلانتری و بکارگیری مشاوران متخصص 

نقش مهمی در صلح و سازش پرونده های ارجاعی داشته است.

آشیــانه لـرزان !

تیراندازی در آمریکا یک کشته و ۲۱ مجروح بر جای گذاشت
  در جریــان تیراندازی در پایان رژه قهرمانی تیم فوتبال آمریکایی 
کانزاس سیتی در ایالت میزوری یک نفر کشته و ۲۱ نفر مجروح شده اند. 
مقام ها می گویند هشت قربانی که جان آنها در خطر بود را فورا تحت 
درمان قرار دادند که علاوه بر هفت نفر دیگری است که دچار جراحاتی 
بودند که ممکن بود مرگبار باشد.یک بیمارستان محلی تایید کرد که  ۹ 
کودک در میان مجروحین هســتند که انتظار می رود همگی بهبود پیدا 
کنند.  پلیس گفت که ســه مظنون را در ارتباط با تیراندازی دستگیر 
کرده است.تیراندازی در غرب »ایستگاه یونیون« در مرکز کانزاس سیتی 
روی داد که نزدیک جایی بود که هزاران هوادار تیم فوتبال آمریکایی 
»چیفس« برای رژه پیروزی تیم خود جمع شــده بودند. این تیم روز 
یکشنبه با پیروزی مقابل »سانفرانسیسکو فورتی ناینرز« در شهر لاس 
وگاس قهرمان »ان اف ال« شــد.رژه در حدود ساعت ۲ بعد از ظهر به 
وقت محلی در کنار ایستگاه یونیون پایان یافت و گزارش های محلی 
حاکی اســت که بازیکنان تیم »چیفس« هنوز روی صحنه بودند که 
اولین تیرها شلیک شد.تیراندازی باعث شد جمعیت تماشاچی، شامل 
شهردار و خانواده او، پا به فرار بگذارند.استیسی آبرامز گرِیوز، رئیس 
پلیس کانزاس ســیتی، گفت که ماموران فورا به حادثه واکنش نشان 
دادند و کارآگاهانی که در صحنه بودند بلافاصله تحقیقات را شــروع 
کردند. ماموران آتش نشانی هم فورا برای کمک به مجروحان وارد عمل 
شدند.به گفته مقام ها، بیش از ۸۰۰ افسر پلیس برای نظارت بر رژه از 
قبل مستقر شده بودند، از جمله روی ساختمان های اطراف تا از ایمنی 
حاضران اطمینان حاصل کنند.گریوز در کنفرانسی خبری گفت که در 
مجموع ۲۲ نفر هدف اصابت گلوله قرار گرفتند که یکی از آنها کشته شد. 
مقام های شهر نام هیچ یک از قربانیان را اعلام نکرده اند. آنها همچنین 
هیچ اطلاعاتی را درباره بازداشت شدگان ارائه نکردند، از جمله اینکه 
چه رشته حوادثی به تیراندازی منجر شد.یک منبع آگاه در پلیس گفت 
که تیراندازی نتیجه مشاجره ای بود که به خشونت کشیده شد. این منبع 
آگاه گفت که تیراندازی ربطی به تروریسم ندارد.پلیس گفت که درحال 
تحقیق درباره انگیزه تیراندازی و جمع آوری شواهد فیزیکی و دیجیتال 
است. آنها از شاهدان عینی یا کسانی که هرگونه اطلاعاتی دارند خواستند 

با پلیس تماس بگیرند.
ریزش ساختمان کلیسایی در فیلیپین؛ ده ها نفر

 مصدوم شدند
  در پی ریزش یک طبقه از کلیســایی در اســتان »بولاکان« در 
فیلیپین یک زن ۸۰ ســاله جان خود را از دست داد و بیش از ۵۰ 
نفر دیگر نیز زخمی شدند. مقامات محلی اعلام کردند که قربانی این 
حادثه به شدت زخمی شده بود و در بیمارستان جان خود را از دست 
داده اســت.در زمان وقوع این حادثه تعداد زیادی از افراد در کلیسا 
حضور داشتند.در ابتدا شمار مصدومان این حادثه ۳۴ تن اعلام شده 
بود اما بعدا اعلام شد که در این حادثه بیش از ۵۰ تن مصدوم شده اند.
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شاکی به اتهام کودک آزاری بازداشت شدشاکی به اتهام کودک آزاری بازداشت شد
گروه حوادث// مرد جوان که مدعی بود از سوی   

چند نفر ربوده و شــکنجه شده پس از شکایت 
به پلیس، خــودش به اتهام تعرض به یک کودک 

بازداشت شد.
   اوایــل دی امســال، رهگــذری در حال عبور 
از خیابانــی در جنــوب تهــران بود کــه با بدن 
نیمه جان مــرد جوانی درکنار خیابان مواجه شــد 
و بلافاصلــه با اورژانس تمــاس گرفت و او برای 
درمــان به بیمارســتان منتقل شــد.مرد جوان که 
مورد ضرب و شــتم قرار گرفته بود، تحت درمان 
 قرار گرفــت و پــس از بهبــودی راز آدم ربایی
 ۴ ساعته اش را برملا کرد. پدرام گفت: روز حادثه 
از خانه ام در جنوب تهران خارج شــدم تا به محل 
کارم بروم. در حال عبور از مقابل پارک بودم که دو 
خودرو با ۶ سرنشین راهم را سد کردند و با تهدید 
و زور مرا سوار یکی از خودروها کردند. آنها سرم 
را زیر صندلی عقب خودرو برده و چند دقیقه ای در 
شهر گرداندند و در نهایت در مقابل مغازه ای توقف 

کردند.
   مرد جوان گفت: آدم ربایان، مرا به زور داخل مغازه 
برده و به صندلی بســته و مورد ضرب و شتم قرار 
دادند. در این میان چهره یکی از آنها را شــناختم؛ 

او همسایه سابق مان بود. هر چه از او پرسیدم چرا 
مــرا ربوده و کتک می زنید، هیچ جوابی نداد. آنقدر 
مرا شکنجه کردند که از هوش رفتم و درنهایت پس 
از حدود ۴ ساعت، بدن نیمه جان مرا سوار خودرو 
کرده و در محلی رها کردند. تصور می کنم آنها قصد 
اخاذی داشــتند اما چون از هوش رفتم، ترسیدند و 

مرا رها کردند.
   با شــکایت پدرام، پرونده ای در دادســرای امور 
جنایی تهران تشکیل شد و به دستور بازپرس حسین 
گودرزی، مأموران وارد عمل شــدند. در نخستین 
گام، مرد آشنا به نام ناصر شناسایی و دستگیر شد. 
مــرد جوان در تحقیقات اولیــه ادعایی متفاوت را 
مطرح کرد و گفت: چند روز قبل پسر ۱۲ ساله ام با 
وضعیتی آشفته به خانه آمد، هر چه از او پرسیدم چه 
اتفاقی برایت رخ داده جواب نداد. اما شب ها کابوس 
می دید و حالش خیلی بد بود و درنهایت راز جنایت 
سیاهی را برملا کرد. او گفت در حالی که در پارک 
بازی می کرده پدرام به او نزدیک شده و به بهانه ای 
پسرم را به خانه اش برده و مورد آزار و اذیت قرار 
داده است. از آنجایی که پدرام همسایه سابق ما بود، 

پسرم به او اعتماد کرده بود.
    بــا اطلاع از این جنایت ســیاه تصمیم به انتقام 

گرفتم و موضوع را به برادر همســرم و چند نفر از 
دوستانم گفتم. 

  چند روز جســت و جو کردیم تا موفق شــدیم 
آدرس او را بدســت آوریم و روز حادثه پدرام را 
 با زور سوار خودرو کرده و به مغازه ای بردیم تا او 
را تنبیه کنیــم، اما قصد اخاذی نداشــتیم.به دنبال 
اظهارات مــرد جوان، فرزندش نیــز در تحقیقات 
عنوان کرد که از ســوی پدرام مــورد آزار و اذیت 

قرار گرفته است.
    با مشخص شدن این موضوع، پدرام که به عنوان 
شاکی به پلیس مراجعه کرده بود، بازداشت شد و در 
تحقیقات گفت: ناصر و فرزندش را می شناختم اما 
مدتی قبل شنیدم که پسرش پشت سرم حرف های 
نامربوطی زده اســت. من هم برای اینکه او را تنبیه 
کنم به پارکی که می دانســتم محل بازی اش است، 

رفتم.
   درنهایت او را به گوشــه ای از پارک برده و چند 
سیلی به او زدم تا تنبیه شــود، اما او را مورد آزار 
و اذیت قرار نداده ام.به دنبــال اظهارات مرد جوان، 
بازپرس شعبه ششم دادســرای امور جنایی تهران 
دستور بازداشــت پدرام را صادر کرد و تحقیقات 

برای روشن شدن حقیقت ادامه دارد.

  
کشف 80 کیلو تریاک از یک دستگاه کامیون در حاجي آباد 

گــروه حــوادث// فرمانــده انتظامي 
از شناسایي و  آباد  شهرســتان حاجي 
توقیف یک دســتگاه کامیون تریلي و 
از این خودرو  کشــف ۸2 کیلو تریاک 

خبرداد.
   به گــزارش خبرنگار دریا، ســرهنگ 
روح الــه عبدالهي در تشــریح این خبر 
گفت :ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
شهرستان حاجي آباد با همکاري اطلاعاتي 
پایگاه پنجم پلیس مبــارزه با مواد مخدر 
استان تهران بزرگ  ازجابجایي یک محموله 
مواد مخدر به صورت جاساز در یکدستگاه 
کامیون تریلي در حوزه اســتحفاظي این 
شهرستان مطلع و موضوع را در دستور کار 

قراردادند.
   وي افزود: با بررسي هاي اولیه صورت 

گرفته، مشخص شد خودرو بعلت نداشتن 
مدارک کافي رانندگي ،توســط پلیس راه 

 گهکــم توقیف ودر پارکینــگ پلیس راه 
مي باشــد.این مســئول انتظامــي اظهار 

داشــت:  مامــوران در محــل پلیس راه 
حاضر و در همیــن  رابطه مالک خودرو  
که جهــت ترخیــص کامیــون مراجعه 
کرده بــود با هماهنگي قضایي دســتگیر 
 و به همــراه خودرو به پلیــس مبارزه با 
مواد مخدر شهرستان انتقال و در بازرسي 
فني و دقیق از کامیون ، مقدار ۸۲ کیلو و۲۰۰ 
گرم مواد مخدر تریــاک که بطرز ماهرانه 
 در بدنه خودرو جاســاز شده بود  کشف 

کردند.
    فرمانده انتظامي شهرســتان حاجي آباد 
خاطر نشــان کرد: متهم دســتگیر شده با 
تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانوني به 
دستگاه قضایي معرفي و با قرار بازداشت 

روانه زندان شد.

 گروه حوادث// فرمانده انتظامي شهرستان بستک از توقیف 
7 دســتگاه خودرو شــوتي حامل کالاي قاچاق به ارزش 12 

میلیارد ریال در شهرستان خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا، ســرهنگ » عبدالرحیم دهقان« در 
تشریح این خبر بیان داشــت: دراجراي طرح مبارزه با قاچاق 
کالا وخودروهاي شوتي ماموران پاسگاه  انتظامي انوه و مهران 
شهرستان بستک ۷دستگاه  خودروي شوتي حامل  انواع کالاي 
قاچاق رادر محورهاي مواصلاتي شهرســتان بســتک درچند 
عملیات جداگانه  توقیف ودر بازرسي از خودروها  انواع کالاي 

قاچاق شامل لاســتیک خارجي ،لوازم آرایشي ،یخچال فریزر 
و...کشف وضبط گردید.این مسئول انتظامي ارزش این محموله 
هارا را بنا به اعلام نظر کارشناســان اقتصادي۱۲ میلیارد ریال 
عنوان کرده و اظهار داشت: با توجه به دستگیري رانندگان، تلاش 
مأموران براي دستگیري سایر عاملان قاچاق این محموله ادامه 
دارد.سرهنگ دهقان با اشــاره به اینکه قاچاق از عوامل ناامني 
اقتصادي است، تصریح کرد: تلاش براي مبارزه با قاچاقچیان کالا 
در دستور کار مأموران انتظامي است و با عوامل قاچاق به شدت 

و برابر قانون برخورد خواهد شد.

توقیف 7دستگاه خودروي شوتي در بستک

  
آگهی مزایده اموال منقول

به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۹۶۰۰۰۲۳ متعهد: امیر صادقی زاده و رضا پیروی - متعهدله: بانک مسکن با موضوع سند رهنی 
۲۶۱۸۳ مورخ ۱۳۹۵/۰۶/۱۵ با عنایت به اینکه عملیات اجرایی خاتمه یافته و حسب گزارش مامور اجرا در زمان تخلیه تعداد 
۸ قلم اموال و تجهیزات موجود در مغازه نانوایی واقع در کوچه کارگزاری جنب مسجد علی ابن ابیطالب موجود در محل به 
امین اموال تحویل که طی نامه شماره ۲۲۷/۶/۲۹۳۸مورخ۱۴۰۲/۰۴/۰۴ تقاضای تحویل اموال به مالک را نموده که مراتب به 
صاحب اموال ابلاغ و علیرغم اخطار جهت تحویل اموال به این اداره مراجعه ننموده لذا وفق ماده ۴۹ و تبصره دو ماده ۱۵۳ آئین 

نامه اجرا مفاد اسناد رسمی طبق مقررات اموال توسط کارشناس رسمی دادگستری ارزیابی که حسب گزارش مورخ ۴۰۲/۱۱۵۶ مورخ۱۴۰۲/۱۱/۱۰  در 
زمان بازدید سقف مغازه ریزش کرده بود و آثار گل و لای روی تجهیزات مشهود بود فلذا با لحاظ نمودن مراتب ذکر شده عمر مفید و وضعیت ظاهری 
دستگاههای مذکور تقریبا مستعمل به شرح ذیل: ۱- یک دستگاه اتوماتیک نان پزی برند قاسمی با با موتور و گیربکس و متعلقات۲۳۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
۲- ارزش یک دستگاه شاطر برقی اتوماتیک ساخت اصفهان با متعلقات به مبلغ۱۷۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ۳- یک دستگاه خمیر گیر برقی اصفهان با متعلقات 
به مبلغ ۱۶۰/۰۰۰/۰۰۰ریال ۴- ارزش یک دستگاه پنکه سقفی به مبلغ ۳/۰۰۰/۰۰۰ ریال ۵- ارزش تعدادی چوب و تخته یک مورد فاقد ارزش ۶- کمد 
نان چوبی یک عدد ۱/۵۰۰/۰۰۰ ریال ارزش ریالی جعبه کنترل نان پزی و ارزش لوله دودکش دستگاه در قیمت ردیف ۱ لحاظ گردیده است جمعاً به 
مبلغ۵۶۴/۵۰۰/۰۰۰ ریال ارزیابی گردیده، که پس از جری تشریفات قانونی از ساعت ۹ الی ۱۲ در روز شنبه مورخ۱۴۰۲/۱۲/۱۲ در اداره اجرای اسناد 
رسمی بندرعباس از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته می شود ، شرکت در جلسه 
مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی است، شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد مبلغ پایه مزایده به حساب سپرده ثبت و حضور 
خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است و برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب 
صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز ننمائید مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به 
حساب خزانه واریز خواهد شد ، کلیه هزینه های قانونی اعم از انتقال سند و غیره به عهده برنده مزایده است، ضمناً مزایده حضوری است و در صورتی 
که مال مورد مزایده در جلسه مزایده خریدار پیدا نکند مال با دریافت حق الاجرا و حق مزایده به قیمتی که مزایده از آن شروع می شود به بستانکار واگذار 

می شود. ۱۴۰۲/۴۹۲م/الف- تاریخ انتشار: ۱۴۰۲/۱۱/۲۸
مریم چمنی-   رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندر عباس 

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان



در صورت اضطرار برای در صورت اضطرار برای روشن کردن آتشروشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم  اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کلروابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگانمنابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :
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شهرستان

نخستین  برگزاری  دبیر  شهرســتان//  گروه 
نمایشگاه و همایش بین المللی ایران پتروکم 
گفت: با توجه به موقعیت جغرافیایی ویژه در 
کیش، مرکز تجارت جهانی پتروشیمی در این 

جزیره راه اندازی می شود. 
»مهدی سالم« با بیان اینکه راه اندازی مرکز تجارت 
جهانی پتروشیمی تحولی بزرگ در این صنعت است، 
اظهار کرد: عــلاوه بر این در مناطق ویژه اقتصادی 
 از چابهار تــا اروند، تعداد ۱۰ پارک پتروشــیمی

 برنامه ریزی و طراحی شده است که برخی از آن ها 
در مرحله مقدماتی، بعضی در مرحله اجرای پروژه و 

برخی در مرحله اختصاص زمین قرار دارد.
وی حمایت از ساخت داخل، تولید دانش بنیان در 
صنعت پتروشیمی، پالایش و پتروپالایش و توجه 
ویژه به حفظ محیط زیســت را از جمله محورهای 
 اصلی برگزاری نخســتین نمایشــگاه و همایش

 بین المللی ایران پتروکم عنوان کرد.
 دبیر برگــزاری نخســتین نمایشــگاه و همایش 
بین المللی ایــران پتروکم ادامه داد: در گروه صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس شــعاری با عنوان »برای 
جبران خوبی های زمین« وجود دارد، که بر اساس 
آن ۶۲ طــرح برای تحقق این هــدف برنامه ریزی 

شده است.وی صنعت پتروشیمی و پالایش را جزو 
صنایع مهم و کلان کشــور عنوان کرد و افزود: یکی 
از مســائل اصلی این صنایع بحث تامین فناوری، 
تجهیزات گلوگاهی، مواد شیمیایی، کاتالیست ها و 
ســایر اقلام و تجهیزات راهبردی است که نیازمند 
 بومی سازی در جهت رســیدن به خودکفایی کامل

 است.»سالم« خاطر نشــان کرد: در این نمایشگاه 
فضایــی قابل توجــه در اختیــار معاونت علمی 
ریاست جمهوری قرار گرفته که در آن شرکت های 
دانش بنیان فعال در حوزه انرژی و صنعت پتروشیمی 
و پالایشــگاه برای ارائه محصــولات دانش بنیان 

مشــارکت کنند.وی ادامه داد: این نمایشگاه فرصت 
خوبی اســت که از آخرین اطلاعات و آنچه که در 
موضوعات فنی و سیاســت های کلان حوزه انرژی 
و صنعت پتروشیمی وجود دارد، آگاه شویم و بتوانیم 
ارتباط خوبی با شــرکت هایی که در این نمایشگاه 
حضور دارند برقرار کنیم.به گزارش ایرنا، نخستین 
نمایشــگاه و همایش بین المللی ایران پتروکم و با 
حضور بیش از ۱۵۰ شــرکت برگزار می شود.این 
رویداد از تاریخ ۲۴ تا ۲۶ بهمن ماه جاری در محل 
مرکز همایش های و نمایشگاه بین المللی کیش برگزار 

خواهد شد.

در نخستین نمایشــگاه و همایش بین المللی ایران 
پتروکم، صنایع، واحدهای تولیدی و شــرکت های 
حوزه پتروشــیمی و صنایع پایین دستی این حوزه، 
طرح هــای خود را بــرای اجراء ارائــه می کنند تا 
شرکت های دانش بنیان با توجه به توانمندی خود، 

نسبت به اجرای آن ها، اقدام کنند.
ایران پتروکم نمایشگاه تخصصی پتروشیمی و صنایع 
وابسته است که با شیوه ای نوین و رویکردی متفاوت 
در حمایت از تولید دانش بنیان در صنعت پتروشیمی 
توسط گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس برگزار 

می شود.

فرماندار بندرخمیر: 
 ۵۴ شعبه اخذ رای در بندرخمیر 

پیش بینی شده است
 امین درســاره گروه شهرســتان// جلســه آموزشی،توجیهی 
نمایندگان فرمانداربه ریاست میرهاشم خواستار فرماندار شهرستان 
خمیر باحضورنمایندگان فرمانداردر سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شــد.به گزارش خبرنگار دریا، فرماندار شهرستان خمیر گفت: در 
راستای برگزاری انتخابات مجلس دوازدهم وششمین دوره مجلس 
خبرگان در ۱۱ اســفندماه، ۵۴ شعبه اخذ رأی در شهرستان خمیر 
مستقر خواهد شد.میرهاشم خواستاربا اشاره به اینکه آموزش هدفمند 
وصحیح نقش مهمی در روند اجرای انتخابات دارد،گفت:باید مجریان 
انتخابات آموزش های لازم را کسب کنند تا در زمان اجرای انتخابات 
در صورت بروز مشکلات احتمالی تدابیر و تصمیمات لازم و مناسبی 
را در خصوص مرتفع نمودن آن اتخاذ کنند تا در روز انتخابات روند 
اخذ رأی از مردم بدرستی و خوبی انجام گیرد.لازم به ذکر این دوره 
آموزشی با هدف ارتقای سطح دانش و آگاهی روسای کمیته انتخابات 
با محوریت برگزاری انتخاباتی سالم با رعایت اصل بی طرفی و امانت 
داری و فراهم نمودن زمینه حضور حداکثری مردم و بر مبنای آخرین 

تغییرات و شیوه نامه ها در انتخابات برگزارشد.
بهره برداری از مرکز بازسازی ذخایر آبزیان 

لافیک -جاسک در آینده ای نزدیک
 الناز مطهری نژاد گروه شهرستان// مدیرکل شیلات هرمزگان به همراه 
رئیس اداره فنی شیلات استان و رئیس اداره روابط عمومی، هماهنگی 
و امور شهرستانهای شیلات استان از روند احداث مرکز بازسازی ذخایر 
آبزیان لافیک- جاسک بازدید کرد. به گزارش خبرنگار دریا، مسعود 
بارانی گفت: پیرو سفر پر خیر و برکت رییس جمهور به استان ساخت 
سه مرکز بازسازی ذخایر آبزیان در راستای بهسازی ذخایر آبزیان در 
دستورکار استان قرار گرفت که خوشبختانه امروز شاهد پیشرفت فیزیکی 
خوبی در مرکز بازسازی ذخایر آبزیان لافیک در جاسک هستیم.وی 
احداث راه دسترسی به طول ۸/۵کیلومتر، برق رسانی به طول ۸کیلومتر، 
احداث سوله مرکز تکثیر به متراژ ۲۸۰۰ متر مربع را از اقدامات شیلات 
برای این پروژه خواند و گفت: با حمایت استانداری و سازمان شیلات 
ایران این پروژه در کل ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.بارانی با اشاره 
به اهمیت حفظ و بازسازی ذخایر ارزشمند آبزیان بر تسریع در احداث 
مراکز بازسازی ذخایر آبزیان تاکید کرد و افزود: باتوجه به فشار موجود 
بر ذخایر آبزیان خلیج فارس و دریای عمان باید هرچه سریع تر مراکز 
بازسازی و حفاظت از ذخایر ژنتیکی آبزیان خلیج فارس و دریای عمان 

با توجه به حمایت های دولت مردمی ایجاد و به بهره برداری برسد.

خبری

مرکز تجارت جهانی پتروشیمی در کیش راه اندازی می شود

 

بهره برداری از مجتمع آب شیرین کن ساحلی روستای دوستکو قشم 

گروه شهرســتان// مرحله نخست مجتمع 
آب شیرین کن ســاحلی روستای دوستکو 

شهرستان قشم به بهره برداری رسید. 
 شــهرام داوری مدیرعامل شــرکت آب، برق و 
تاسیســات قشم در این مراســم گفت: این واحد 
با ظرفیت تولید ۲۰۰ مترمکعب در شــبانه روز، 
و ســرمایه گذاری ۲۰۰ میلیارد ریالی شــرکت 
آب، برق و تاسیســات قشم و ســفارت ژاپن به 
بهره برداری رســید. داوری افزود: برای سه هزار و 
۵۰۰ متر شــبکه آب ورودی این آبشیرین کن و 
ساخت سازه ســاختمانی به وسعت صد مترمربع، 
۱۳۵ هزار نفر ســاعت کار شبانه روزی و جهادی 
 صورت گرفته اســت.وی گفت: طراحی، اجرا و 
راه انــدازی این مجموعه با تلاش مهندســان و 

متخصصان بومی جزیره قشم در کمتر از ۶ ماه، با 
بهره مندی از روزآمدترین فناوری نمک زدایی آب 
دریا به روش اسمز معکوس )RO( صورت گرفته 
است.مدیرعامل شرکت آب، برق و تاسیسات قشم 
گفت: با بهره برداری از این مجتمع آب شیرین کن 
ساحلی بیش از هزار و ۵۰۰ تنَ از اهالی روستا های 
دوستکو و کانی از نعمت آب سالم برخوردار شدند.
داوری گفت: ساخت مرحله دوم مجموعه آبشیرین 
کن روستای دوستکو سال آینده آغاز می شود و با 
بهره برداری آن، ظرفیت تولید این آبشیرین کن به 
هزار مترمکعب در شبانه روز افزایش می یابد.سفیر 
ژاپن در جمهوری اسلامی ایران گفت: همراهی و 
تلاش های جامعه محلی قشم بویژه ساکنان روستای 
دوستکو مهمترین عامل پیشرفت جزیره را فراهم 

کرده و کشور ژاپن ســهم اندکی در این پیشرفت 
داشــته است.توســکادا تاماکی افزود: این طرح 
بخشــی از کمک های بلاعوض انسانی ژاپن است 
که دو ویژگی مهمِ پاسخ به تقاضای جامعه محلی 
و دسترسی آنها به آب آشامیدنی سالم، و کمک به 

موضوع امنیت انسانی در جهان دارد.
سفیر ژاپن در جمهوری اسلامی ایران گفت: تلاش 
و زحمات مردم روستای دوستکو و سایر اعضای 
جامعه محلی جزیره قشم موجب به نتیجه رسیدن 
این طرح شده است.شــیخ محمد علی امینی، از 
علمای اهل ســنت جزیره قشم نیز در این مراسم 
گفت: تقارن راه اندازی آب شــیرین کن با سالروز 
پیروزی انقلاب اســلامی و میلاد با سعادت امام 
حسین )ع( اتفاق مبارکی برای ساکنان روستا های 
غربی جزیره قشــم رقم زده است.به گزارش ایرنا، 
وی با بیان اینکه حل مشــکل تامین و توزیع آب 
سالم و راه ها در میان مشکلات روستا های غرب 
جزیره دارای اولویت است؛ افزود: فرهنگ سازی 
و آموزش بــرای مصرف بهینــه آب نیز یکی از 
موضوعات بسیار مهم اســت که باید مورد توجه 
تمام ساکنان جزیره قشم بویژه روستا هایی که دارای 
مشکل کم آبی هستند قرار گیرد.روستای دوستکو 
در منتهی الیه غرب جزیره قشم واقع شده است و 
پیش از بهره برداری از این واحد آب شــیرین کن،  
بطور متوسط هر ۹۰ روز از نعمت آب آشامیدنی 

برخوردار بودند.

 تعیین تکلیف پرواز های چارتر
 کیش و قشم به زودی 

گروه شهرســتان// ســخنگوی سازمان 
چارتر  پرواز های  گفت:  هواپیمایی کشوری 
کیش و قشم توسط سازمان هواپیمایی به 

زودی تعیین و تکلیف می شود.
به گفته سخنگوی ســازمان هواپیمایی کشوری 
با توجه به اتمام مهلت بخشــنامه قبلی درباره 
پرواز های چارتری کیش و قشــم، این سازمان 
به زودی بخشنامه جدید را درباره این دو مسیر 

صادر می کند.
جعفر یازرلو اظهار داشت: تابستان امسال سازمان 
هواپیمایی کشوری در بخشنامه ای به شرکت های 
هواپیمایی ابــلاغ کرد که پرواز های چارتری در 
همه مســیر های داخلی غیر از مناطق نفت خیز، 
هواپیمایی  است.ســخنگوی ســازمان  ممنوع 

کشوری افزود: اما در ایام کم تقاضای سفر و در 
راستای توسعه گردشگری جزایر کیش و قشم، 
از سوی سازمان هواپیمایی کشوری تصمیم گیری 
شد که پرواز های کیش و قشم از ممنوعیت چارتر 
خارج شود. اعتبار بخشنامه اخیر تا پایان بهمن 
۱۴۰۲ قید شده بود و سیاست جدید سازمان در 
این خصــوص در اوایل هفته آینده بعد از رصد 
بازار و بررسی های کارشناسی به ذینفعان اعلام 
خواهد شــد.به گزارش ایرنا، وی یادآور شــد: 
اینکه عنوان شده است پرواز های چارتری کیش 
و قشم پایان بهمن ماه به پایان می رسد، صحیح 
نیست، بلکه این موضوع در دست بررسی است و 
سازمان هواپیمایی کشوری پس از همه بررسی ها 

نتیجه نهایی را به زودی اعلام خواهد کرد.

 

 نظر به اینکه هیات حل اختلاف مســتقر در اداره ثبت اســناد و املاک بندر عباس به شرح رای شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۳۱۳۶۰۰۴۲۵۳ مورخ۱۴۰۲/۱۰/۲۴ 
تصرفــات مالکانــه آقــای احمد جهانیــان فرزند عبــدالله تحت عنوان ششــدانگ یک باب خانه بــه مســاحت ۱۸۲.۶۶ متر مربع از پلاک شــماره 
۱۹۳۹ اصلــی باقیمانده واقع در محله ســید کامل اســتان هرمزگان بخش ۱ بندر عباس به اســتناد ماده ۳ قانون مذکور و مــاده ۱۳ آئین نامه اجرایی آن 
به جهت عدم دسترســی به مالک اولیه مقرر گردید پس از انتشــار آگهی ســند مالکیت رســمی صادر و تســلیم گردد و از همین رو در اجرای ماده۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مذکور در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز جهت اطلاع عموم و و مالک و 
صاحبــان حقــوق آگهی میگردد چنانچــه ظرف مهلت دو مــاه از تاریخ اولین انتشــار آگهی اعتراضی از طرف کســی به اداره ثبت اســناد و املاک 

بندر عباس تســلیم نگردد ســند مالکیت بر اســاس مفاد رای فوق در حدود و صلاحیت وفق مقررات صادر خواهد گردید در صورت وصول اعتراض معترض می بایســت از 
تاریخ تســلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مهلت یک ماه به دادگاه صالح محل مراجعه و تقدیم دادخواســت نماید چنانچه پس از ســپری شــدن مهلت مذکور و عدم ارائه تقدیم 
دادخواســت اداره ثبت اســناد بندر عباس نسبت به صدور سند مالکیت اقدام خواهد نمود و صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. ۱۴۰۲/۴۸۵ م/الف

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۱۱/۲۸
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۲/۱۳

علی اصغر ولی پور عرب
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک بندر عباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

کلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی آگهی ماده ۳ قانون قانون تعیین ت

 

نظر به اینکه آقاي محمد زارعي ده ســراجي به استناد دو فقره فرم هاي استشهادیه محلي به شماره ۱۴۰۲۰۲۱۵۵۷۴۳۰۰۰۹۶۴مورخه ۱۴۰۲/۱۰/۲۷ ارسالي از 
دفترخانه ۸ بندرعباس مدعي است که ششدانگ اعیاني یک دستگاه آپارتمان واقع در طبقه ششم شمال غربي بلوک ۸ به شماره پلاک ۶۶۰۴ فرعي از ۵۰۶۲- 
اصلي واقع در بخش یک حوزه ثبتي بندرعباس به مساحت )۷۶.۲۱( متر مربع قطعه ۱۹۷تفکیکي واقع دربلوار راه آهن شهرک پیامبر اعظم مجتمع۳۰۸ واحدي 
تعاوني مسکن کارکنان بانک ملي به نام آقاي محمد زارعي ده سراجي فرزند محمد رضا صادره از بردسیر داراي کد ملي ۳۱۷۹۷۰۵۱۰۸ سند مالکیت به شماره 
مسلسل ۱۹۰۹۰۶ سري ب سال ۱۴۰۱ به نامش صادر و تسلیم گردید. که تمامت عرصه برابر سند اجاره ۱۲۵۵۴۲مورخه ۱۳۹۲/۱۰/۲۲ دفترخانه ۶ بندرعباس 
 به نفع دولت جمهوري اسلامي به نمایندگي سازمان زمین ومسکن قرار دارد. سند فوق بعلت جابجایي منزل مفقود گردیده تقاضاي صدور سند مالکیت المثني

 نموده اند. لذا استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحي و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعي انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل 
سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستي از تاریخ انتشار آگهي ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت 

وفق مقررات اقدام مي گردد.  ۱۴۰۲/۴۸۳ م/الف
تاریخ انتشار آگهي المثنی : ۱۴۰۲/۱۱/۲۸

علی اصغر ولي پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ن سند مالکیت آگهی فقدا

گروه شهرســتان// مدیر آمــوزش و پرورش 
شهرستان قشم گفت: کلاس های کنکور برای 
۳۰۰ دانش آموز دختر و پسر پایه دوازدهم این 
شهرستان در سه رشته علوم انسانی، تجربی و 
ریاضی با حضور اساتید برجسته کشوری آغاز 

شده است. 
حسین رنجبر گلشــواری افزود: کلاس های کنکور 
ایــن اداره از ۲۶ بهمن ماه ســال جاری آغاز شــده 
و تــا اوایل خرداد ۱۴۰۳ در مرکز بین المللی رشــد 
و تالار آیینه ایــن جزیره ادامــه دارد.وی ادامه داد: 
ایــن کلاس های کنکــور در روزهای پنجشــنبه و 

جمعه هر هفته با هدف آمادگی بیشــتر دانش آموزان 
قشــم برای کسب سهمیه بیشــتر دانشگاه های معتبر 
 دولتی و همچنین ارتقای ســطح علمــی آنان برگزار

 می شود.
مدیر آموزش و پرورش شهرســتان قشم توضیح داد: 
 در این مدت زمان چهار ماهه، ۴۰ اســتاد پروازی در
 رشته های یادشده شیوه های مطالعه مطلوب، روش 
های افزایش کارایی در تســت زنی، ســرفصل های 
کلیدی کتاب ها، مســایل انگیزشــی و رفع مسایل و 
مشــکلات علمی دانش آموزان نگین خلیج فارس را 
پیگیری می کنند.رنجبر گلشــواری اضافه کرد: ۸۰۰ 

دانش آموز در شهرســتان قشــم داوطلب شرکت در 
کنکور سراسری هستند.وی گفت: این کلاس ها که با 
استقبال پرشور اولیا و دانش آموزان بزرگ ترین جزیره 
ایرانی خلیج فارس در حال برگزاری اســت با همت 
و همراهی معاونت فرهنگی، اجتماعی و گردشــگری 

سازمان منطقه آزاد قشم برنامه ریزی شده است. 
به گزارش ایرنا، شهرستان مرزی قشم با بیش از ۱۵۰ 
هزار نفر جمعیــت دارای ۳۲ هزار و ۷۱۰ دانش آموز 
)۱۵ هزار و ۸۸۱ دختر و ۱۶ هزار و ۸۲۹ پســر( در 
مقاطع مختلف تحصیلی است و هم اکنون ۲۴۰ مدرسه 

و یکهزار و ۲۶۷ کلاس درس دارد.

۳۰۰ دانش آموز قشمی زیر پوشش کلاس های کنکور قرار گرفتند

گروه شهرستان// رییس مرکز بهداشت کیش تزریق واکسن برای 2 هزار و 
۸7۰ کودک در این جزیره گفت: برای 1۰۰ درصد کودکان اتباع غیر ایرانی 

در کیش واکسن فلج اطفال تزریق شد. 
»اسدالله احمدی« اظهار کرد: در اجرای این طرح ۲هزار و ۶۴۸ کودک ایرانی ساکن در 
جزیره، ۲۱۸ کودک غیر ایرانی و چهار مسافر بر علیه ویروس فلج اطفال واکسینه شدند.

وی ادامــه داد: تیم های ثابت و ســیار مرکز بهداشــت توانســتند کــه ۱۰۰ درصد 
 جمعیــت کودکان غیر ایرانــی) اتباع( و ۷۸ درصد کودکان ســاکن از جمعیت هدف را 
واکسینه کنند.به گزارش ایرنا، رییس مرکز بهداشت کیش افزود: برای حفظ دستاورد ریشه 
کنی فلج اطفال و جلوگیری از چرخش این ویروس خطرناک، واکسیناسیون تکمیلی فلج 

اطفال، دو نوبت در سال انجام می شود.

 100 درصد کودکان اتباع غیر ایرانی در کیش
 واکسن فلج اطفال دریافت کردند
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فروردین :
یکی از بزرگان فامیل در بســتر بیماری اســت و به 
پرستاری شما نیاز دارد. امروز بخت با شما یار است و 
گشایشی در کارها ایجاد می شود. از این شرایط نهایت استفاده را ببرید 
و گره  از مشکلات باز کنید. فرصتی از روز را به بودن در کنار اعضای 
خانواده اختصاص دهید و از هم صحبتی با اهل منزل لذت ببرید.  در 

چند روز آینده، اتفاق فرخنده ای در زندگی شما رخ می دهد.  

  اردیبهشت :
به مقدار کمی احساس بیماری می کنید و ناخوش و کسل 
هستید، قبل از اینکه بیماری شما رو به وخامت بگذارد، 
فکری به حال درمان خود بردارید و اجازه ندهید این 
بیماری دردســرهای بیشتری برای شما درست کند. پولی به دستتان 
می رســد تا به کمک آن، هزینه های زندگی را پوشش دهید.  یکی از 
نزدیکان شما که علاقه زیادی به ایشان دارید امروز حسابی ناراحت و 
افسرده است، این فرد را در غم و غصه هایش تنها نگذارید و هر کاری 

که از دستتان بر می آید را برای شادی ایشان انجام دهید. 

  خرداد :
ســود سرشــاری از منبع پولــی که پیــش  از این 
سرمایه گذاری کرده اید روانه حساب بانکی تان می شود. 
اهل منزل امروز برنامه  خاصی برایتان تدارک دیده اند و 
به شما ثابت می کنند که همیشه قدردانتان هستند. عشقی غیرمنتظره 
انتظار شما را می کشــد و امروز چشمتان به محبوبی میفتد و عاشق 
می شوید، اما مواظب این عشق باشید چرا که با عشقی ماندگار روبه رو 
نیستید و آتش این عشق زودتر از چیزی که فکر کنید در دلتان خاکستر 

می شود.   
  تیر :

با ورزش و تحرک سلامت جسم و روح خود را تضمین 
کنید. مطمئن باشید ثروت بادآورده را باد می برد و برای 
افزایش درآمد به فکر راه های کارآمد و درســت باشید. فشار کاری 
که تحمل می کنید کاهش پیدا خواهد کرد. این شرایط را به فال نیک 
بگیرید و با استراحت و تفریح، انرژی از دست رفته خود را باز یابید. 
ممکن است حرف ناخوشــایندی از دهانتان خارج شود و یکی از 

آشنایان یا اعضای خانواده را برنجانید. 
  مرداد :

کار و تلاش شما را از رسیدگی به وضعیت سلامتی خود 
غافل کرده و مواظب  خودتان نیستید. از آنجایی که ادامه 
ایــن رفتار چیزی به غیر از بیماری و مریضی به دنبال 
ندارد، از امروز بیشتر به فکر سلامتی خود باشید و میان کار و سلامت 
وجود نازنینتان تعادل برقرار کنید. مدت هاست که پولی را برای انجام 
کاری سرمایه گذاری کرده اید، اما تاکنون از این سرمایه گذاری خبری 

نبوده و سودی روانه جیببتان نشده است. 

 شهریور :
تسلط بیشتری بر رفتار خود داشته باشید و احساساتی 
نشوید. به لحاظ مالی وضعیت خوب و باثباتی دارید، 
این وضعیت را به فــال نیک بگیرید و امروز پولی را 
کنار بگذارید، مطمئن باشید این پول در روزگار سختی و گرفتاری، 
به کمک شما خواهد آمد. مهمانی ترتیب داده اید و دوست و آشنا را 
دعوت کرده اید، پذیرایی از مهمان ها ممکن است خستگی شما را به 
دنبال داشــته باشد، اما اجازه ندهید خستگی به شما غلبه کند و هر 
کاری که از دســتتان بر می آید را برای خوشی و رضایت مهمان ها 

انجام دهید.   
 مهر :

عادت ناپسندی دارید و امروز بهترین زمان برای ترک 
این عادت اســت. کنار گذاشتن این عادت ناپسند در 
دراز مدت فایده های زیادی برای شما به دنبال خواهد 
داشــت.  پس انداز خود را راکد نگذارید و امروز ســرمایه گذاری 
مطمئنی انجام دهید. این سرمایه گذاری زودتر از چیزی که فکرش 
را بکنید نتیجه خواهد داد و زمینه افزایش درآمد شــما را به دنبال 

خواهد داشت.  
 آبان :

دوستان و آشنایان بسیار مهربان و دلسوزی دارید و روی 
کمک دلسوزانه آنها همیشــه حساب کر ده اید. امروز به 
مشکلی بر می خورید و بدون اینکه از دوستان درخواست 
کمک کنید، دســت یاری به سمت شما دراز می کنند و این مشکل به 
لطف کمک دوستان، راحت تر از چیزی که فکرش را بکنید حل خواهد 
شد. روحیه ولخرجی دارید و اهل پس انداز و صرفه جویی نیستید. این 
روحیه را کنار بگذارید و به خودتان قول بدهید که قسمتی از درآمدتان 
را برای روز مبادا پس انداز کنید. اتفاق جالب و سرگرم کننده ای انتظار 
شما را می کشــد. این اتفاق را با اعضای خانواده در میان بگذارید و 

لحظه های شادی را در کنار یکدیگر تجربه کنید.  
   آذر :

احساس خســتگی می کنید و حوصله ندارید. امروز 
بیشتر از همیشه استراحت کنید تا خستگی از تن شما 
بیرون رود. باید تصمیم مهمی را اتخاذ کنید، اما جایی 
برای نگرانی نیست و از این تصمیم پشیمان نخواهید شد. شادی و 
نشاط خود را با اعضای خانواده و پدر و مادر به اشتراک بگذارید. 
مدتی است که احساس تنهایی می  کنید و غصه ای به جان شما نشسته 

است. این شرایط ادامه نمی یابد. 
 دی :

اجازه ندهید احساســات بر شما غلبه کند و با عقل و 
منطق تصمیم بگیرید. برای موفقیت و پیشرفت، نگاه خود 
را به زندگی تغییر دهید. یکی از آشنایان نزدیک شما 
گرفتار مشکل مالی بزرگی است. هر کاری که از دستتان بر می آید را 
برای این فرد انجام دهید و مطمئن باشید در اولین فرصت لطفی که به 
وی کرده اید، جبران می شود. بیش از حد به دغدغه  های مالی فکر نکنید. 
به جای غصه و ناراحتی فکری به حال این وضعیت بردارید و با کار و 

تلاش بیشتر خودتان را از گرداب مشکلات مالی نجات دهید. 
   بهمن :

انسان خنده رویی هستید. از این روحیه برای رویارویی 
با مشــکلات کمک بگیرید. هزینه های زندگی شما 
ســربه فلک گذاشته و حساب و کتاب خرجهای تان از 
دست شما دررفته است. ادامه این وضعیت اصلا به صلاح شما نیست 
و از امروز تصمیم بگیرید که مدیریت بیشتری بر خرج ها داشته باشید 

و اجازه ندهید هزینه های زندگی کمر شما را خم کند. 

  اسفند : 
انســان منفی بافی هستید و زندگی را همیشه با عینک 
بدبینی تماشا می  کنید. ادامه این رویکرد نه تنها زمینه 
افسردگی شــما را فراهم می کند، بلکه به مانعی برای 
دستیابی به موفقیت های بیشتر تبدیل خواهد شد. مضطرب هستید و 
احساس نگرانی می  کنید. با این حال مطمئن باشید جایی برای نگرانی 
وجود ندارد. غصه ها را کنار بگذارید و به جای ناراحتی برای گذشته، 

در لحظه زندگی کنید. تغییر مهمی در زندگی شما ایجاد می شود.

طالع بینی

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
 05:03:۴6 اذان صبح

06:20:3۷ 
11:58:5۷
1۷:3۷:39
1۷:5۴:31 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

 05:35:35 اذان صبح
06:55:33 
12:29:20
18:03:3۴ 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:26:09 اذان صبح
06:۴۴:1۴
12:20:۴2
1۷:5۷:3۴ 
18:1۴:۴3 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:۴6:23 اذان صبح
06:0۴:5۴ 
11:۴0:۴2 
1۷:16:55 
1۷:3۴:10

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:19:22 اذان صبح
06:3۷:5۷
12:13:۴0 
1۷:۴9:۴9
18:0۷:05

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

 05:01:38 اذان صبح
06:20:۴۷ 
11:55:۴2
1۷:31:03 
1۷:۴8:26 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

 05:23:۴3 اذان صبح
06:۴3:09 
12:1۷:۴0 
1۷:52:3۷ 
18:10:05

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:12:59 اذان صبح
06:33:28 
12:06:32
1۷:۴0:0۴ 
1۷:5۷:۴6 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب18:21:09 اذان مغرب اذان مغرب

گروه اقتصادی // مدیرکل بنادر و دریانوردی 
هرمــزگان با بیان اینکه توســعه دریامحور 
بهره گیری از دو موضوع حکمرانی اقیانوسی و 
اقتصاد آبی است، بر ضرورت بکارگیری اقتصاد 
آبی برای بهره گیــری از ظرفیت های دریا و 

توسعه اقتصادی تاکید کرد.  
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ »حسین عباس نژاد« 
در همایــش ملی یک روزه »مدیریت، اقتصاد و 
توســعه دریامحور« که به میزبانی این اداره کل 
برگزار شــد، پیرامون »حکمرانی اقیانوســی و 
جایگاه حمل و نقل دریایــی در اقتصاد آبی و 
توسعه دریامحور)چالش ها و مشکلات(« به ایراد 
ســخنرانی پرداخت.   وی با بیان اینکه حمل و 
نقل دریایی با اقتصاد جهانی ارتباط مستقیم دارد 
و یکی از مولفه های اصلی و اثرگذار در ارتباط با 
توسعه به شمار می رود، گفت: توسعه دریامحور 
بهره گیری از دو موضوع حکمرانی اقیانوسی و 
اقتصادی آبی است و اســتفاده از ظرفیت های 
موجود از دریا تلقی می شــود. مدیرکل بنادر و 
دریانوردی هرمزگان ادامه داد: توسعه دریامحور 
یک رویکرد است که در آن فعالیت های اقتصادی 
و اجتماعی به سواحل، جزایر و مناطق ساحلی 
منتقل می شوند تا با استفاده از منابع دریایی برای 
توسعه اقتصادی، بهبود شــرایط زندگی، ایجاد 
فرصت های شــغلی و افزایش تولید ناخالص 
داخلی همراه منجر شود.     به گفته عباس نژاد؛ 
این رویکــرد راهبردهایــی  را ارائه می دهد تا 

دریاها  اقیانوس ها،  اقتصــادی  از ظرفیت های 
و نواحی ســاحلی استفاده شود که برای توسعه 
پایدار بسیار مهم بوده و توسط جامعه بین المللی 
به رســمیت شناخته می شــود.وی در ادامه به 
مفاهیم اقتصاد آبی، حاکمیت اقیانوسی، توسعه 
دریامحور و توســعه پایدار اشاره و یادآور شد: 
اقتصاد آبی برای بهره گیری از ظرفیت های دریا 
به منظور توســعه اقتصادی حائز اهمیت بوده و 
امروزه دنیا به این باور رسیده که اقتصاد قوی باید 
مرتبط با دریا باشد.مدیرکل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان با بیــان اینکه مبنای اقتصاد آبی جدا 
کردن توســعه اجتماعی- اقتصادی از تخریب 
محیط زیست است، گفت: اقتصاد اقیانوسی که 
قابلیت احیاکنندگی و ترمیمــی دارد، منجر به 
افزایش ســلامت و رفاه انسان از جمله امنیت 

غذایی و معیشــت پایدار می شــود.عباس نژاد 
با اشاره به ســهم ۲۶۲ میلیون تنی سهم ایران 
از کالای دریابرد در ســال ۲۰۲۳ خاطرنشان 
کرد: با توجه به وجــود ظرفیت  زیاد در حوزه 
حمل و نقل دریایی ســهم یک درصدی حمل 
و نقل کالای دریابرد ایران در جهان را می توان 
بهبود بخشــید که نیاز بــه برنامه ریزی دقیق و 
همســو با هنجارهای بین المللی دارد.  رئیس 
 جهاد دانشــگاهی هرمزگان نیز با اشــاره به 
ظرفیت  های مغفول حوزه دریایی این اســتان 
گفت: این استان با توجه به وسعت و گستردگی 
فعالیت های اقتصادی و سرمایه گذاری می تواند 
به یک پایلوت در ابلاغ سیاست های کلی توسعه 
دریامحور از ســوی رهبر معظم انقلاب به ویژه 
در بخش های ساحلی و فراساحلی تبدیل شود.  

احمد زاهری خاطرنشان کرد: علاقه مندی برای 
فعالیت های علمی و پژوهشی جامعه نخبگانی 
و دانشــگاهی در حــوزه توســعه دریامحور 
در اســتان هرمزگان وجــود دارد و امیدواریم 
خروجی این نشســت زمینه بهبــود مدیریت 
و حل مســائل مدیریتی و شــناخت مسائل و 
چالش های حوزه مدیریت، توســعه و اقتصاد 
اســتان هرمزگان براساس منویات رهبر معظم 
انقلاب را فراهم ســازد.  گفتنی است؛ دومین 
روز برگــزاری »همایش ملی مدیریت، اقتصاد 
و توسعه دریامحور« از سوی جهاد دانشگاهی 
هرمزگان در محورهای مختلف از جمله»نقش 
صنعت در توســعه دریا محــور،  مدیریت و 
اقتصاد دریا محور، نقش مناطق آزاد و مناطق 
ویژه اقتصادی در توســعه دریامحور، اقتصاد 
دانش بنیان و نوآوری و نقش گردشــگری در 
توسعه دریامحور« با حضور جمعی از مدیران 
به میزبانــی اداره کل بنــادر و دریانوردی این 
اســتان درحال برگزاری است.  »اقتصاد آبی و 
برنامه ریزی فضایی مناطق ساحلی و دریایی، 
جایگاه کریدورهای حمل و نقلی در دســتیابی 
به توســعه دریامحور، ظرفیت های ســواحل 
مکران، بنادر و پایانــه داری در آیینه آینده به 
همراه نشست تخصصی چالش ها و پیشران های 
ســخت افزاری و نرم افزاری در تحقق توســعه 
دریامحور« از جمله محورهای سخنرانی ها و 

ارائه مقالات این همایش ملی یکروزه است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان عنوان کرد

ضرورت بکارگیری اقتصاد آبی برای بهره گیری از ظرفیت های دریا وعده های زیاد برای حقوق اندک کارگران
  گروه اقتصادی // این روزها جلسات کمیته مزد شورای عالی 
کار با حضور نمایندگان شرکای اجتماعی )کارگران، کارفرمایان و 
دولت( در جریان اســت. جامعه کارگری با توجه به تورم بالای 
۴۰درصدی، بیش از سال های گذشته خواهان اجرایی شدن ماده 
۴۱ قانون کار و افزایش واقع بینانه حداقل مزد متناسب با رقم سبد 
معیشت هســتند.برخی برآوردها نشان می دهد حداقل حقوق ۷ 
میلیون تومانی در ایران حتی معادل ۱۳۰ دلار هم نیست و با این 
رقم در خوشبینانه ترین حالت، ایران در رتبه ۱۵۰ در میان ۱۸۰ 
کشور قرار دارد. بر همین اســاس گفته می شود اگر حداقل مزد 
کارگران در سال آینده افزایش ۲۰درصدی داشته باشد و به ۸ تا 
۱۰ میلیون تومان برسد، با در نظر گرفتن دلار ۵۴ هزار تومانی، 
همچنان کارگران ایرانی کمترین حقوق را در میان کشورهای منطقه 

دریافت می کنند.
 * حتی از رئیس جمهور هم توقعی ندارم

در این روزها که برخی فعــالان کارگری بر خط فقر ۲۵میلیون 
تومانی در کلانشهرها و سبد معیشت ۲۸میلیون و ۹۰۰ هزار تومانی 
تأکید دارند و معتقدند حداقل مزد برای سال آینده نباید کمتر از ۲۰ 
میلیون تومان باشد، این بار به جای تکرار حرف های پرتکرار پای  
درددل دو کارگر شاغل در یک شرکت تولیدکننده مواد شیمیایی در 
حاشیه تهران نشستیم تا از مطالبات حقوقی و معیشتی شان بپرسیم؛ 
کارگرانی که ظاهراً هیچ امیدی به بهبود معیشــت خود و تدابیر 
مجالس و دولت ها برای ترمیم مــزد و برقراری عدالت مزدی و 
همخوان شدن دستمزد با واقعیت های هزینه ای زندگی خود ندارند.

ولی الله نسترنی ۵۸ساله با سابقه ۱۶ سال کار مداوم، بسته به نوع 
کار و میزان اضافه کاری ماهانه بین ۱۵ تا ۱۹ میلیون تومان حقوق 
می گیرد، روزی ۸ تا ۱۰ ساعت را در محل کار می گذراند و خودش 
 را »دیپلم ردی« معرفی می کند.او خانه ملکی ندارد و در شــهر 
رباط کریم، مستأجر است. تنها یک فرزند دارد و همسرش خانه دار 
است. نسترنی در پاسخ به این پرسش که »میزان حقوق دریافتی چه 
میزان از هزینه های ماهانه معیشتتان را پوشش می دهد« می گوید: 
با توجه به وضعیت زندگی و تــورم، رضایتی از این بابت ندارم 
اما خدا را شــکر دستم پیش این و آن دراز نیست. آنچه  دریافت 
می کنم در بهترین حالت حداقل هزینه های ماه را پوشش می دهد، 
اما به پس انداز یا موارد پیش بینی نشده فکر نمی کنم.از او می پرسم: 
آیا مطالبات واقعی کارگران به درستی از زبان نمایندگان کارگری 
به دولت و کارفرمایان منتقل می شود و اینکه این افراد به ویژه در 
ایامی که جلسات مزد برگزار می شود، نمایندگان واقعی قشر کارگر 
هســتند یا نه؟ که پاسخ می دهد: در سال های ابتدایی کارم گاهی 
برخی از این افراد می آمدند و وعده هایی می دادند، اما هیچ وقت به 
وعده هایشان برای احقاق حقوق کارگران عمل نکردند و به همین 
دلیل پایبند این افراد و وعده ها نیستم و حرف هایشان را باور ندارم. 
این کارگر درخصوص انتظارات و توقعات هم صنفان خود از دولت 
و مجلس برای بهبود معیشت در شرایط سخت تورمی فعلی هم 
می گوید:  من اصلًا روی این ها حساب نمی کنم و در واقع احساس 
می کنم اصلًا وجود ندارند پس توقعی هم ندارم! دو سه سال بدون 
دلیل مشخص، حتی یارانه من را قطع کرده بودند و بعد از اعتراض 
دوباره برقرار شد. من به عنوان یک کارگر حتی از رئیس جمهور هم 
دیگر توقعی ندارم، اما برای اینکه پرسش شما را بی پاسخ نگذارم 
فقط همین را می گویم که شــما را به خدا هوای کارگر را داشته 
باشــید و حقوقی بدهید که زندگی اش را آبرومندانه بچرخاند. ما 
توقع زیادی نداریم.نسترنی اضافه می کند: یک ماشین داشتم اما 
سال گذشــته تصادف کردم و به دلیل گرانی و سنگینی هزینه ها 
نتوانستم تعمیرش کنم. مستأجر هم که هستم و برای مسکن ملی 
آن هم نه در تهران بلکه در شهرستان نام نویسی کردم و ۴۰ میلیون 
تومان پول دادم، اما نتوانستم ادامه بدهم و رهایش کردم. حقوق من 
دو برابر دیگر کارگران است اما اوضاع معیشتم همین است که گفتم.

*  کاش با حرف های ما به »مسئولان« بربخورد!
   به گــزارش قدس آنلاین، علیرضا رحمانی فر هم کارگری ۴۸ 
ساله است که به گفته خودش از سال۱۳۶۶ تاکنون ماشین سازی 
و تراشکاری را تجربه کرده است. او ۳۱ سال و ۹ ماه سابقه بیمه 
و همســر، دو فرزند و ســه نوه دارد. روزی ۹ ساعت در شرکت 
تولیدی مواد شیمیایی کار می کند و نزدیک به ۱۵میلیون تومان در 
ماه حقوق می گیرد.او هم در خصوص میزان تطابق حقوق دریافتی 
با هزینه های معیشــت خانوارش می گوید: کلًا ۱۰ تا ۱۵ روز از 
ماه را با این حقوق می توانیم ســر کنیم درحالی که نه مستأجرم 
و نه مالک؛ چون در منــزل مادر خانمم زندگی می کنم و مبلغی 
اجاره می دهم و یک وانت مدل ۸۱ دارم.او ادامه می دهد: آقایانی 
که خود را نماینــده کارگران می دانند اول کاری کنند که کارگران 
غیرایرانی از ایران بروند، چراکه کارفرمایان برای بیمه نکردن کارگر، 
به سمت کارگران غیرایرانی گرایش زیادی دارند و به آن ها جای 
خواب و غذا هم می دهند. کارگران غیرایرانی بسیاری از هزینه های 
زندگی در ایران را ندارند و حقوقشان را هم بعد از دریافت به پول 
کشورشــان، تبدیل می کنند تا با نگه داشتن ریال، متضرر نشوند، 
اما من کارگر ایرانی، دغدغه مســکن دارم و توان خرید خواربار 
و تأمین هزینه های زندگی را ندارم.رحمانی فر تأکید می کند: هیچ 
امیدی به نمایندگان کارگری و دولت نداریم. مگر تا امروز کاری 

برای ما کرده اند؟
 فقط روزهای خاصی مانند انتخابات با ما کار دارند! چرا وقتی هوا 
آلوده است، یا برف و باران سنگین می بارد، یا کرونا شایع می شود، 
همه اداره ها تعطیل می شوند اما من کارگر باید سر کار باشم؟  او 
تأکید می کند: حرف هایــم را جوری منعکس کنید که حداقل به 
یک مقام مســئول در این مملکت بربخورد و صدای کارگران را 
که چیزی برای باختن ندارند، به درســتی بشنود. به قرآن سوگند 
می خورم کارگران بدبخت اند و در ســرما و گرما و حتی اگر از 
آسمان سنگ ببارد هم باید در محل کار حاضر باشند. مگر کارگران 
روزه نمی گیرند؟ چرا در ماه رمضان ساعت کاری کارمندان را کم 
می کنند اما ما باید تمام و کمال در محل کارمان باشیم؟ این کارگر 
می گوید: دوست داریم نگاه به همه حقوق بگیران، یکسان باشد و ما 
هم بتوانیم از مزایای کارمندان استفاده کنیم. من در این مملکت تا 
امروز فقط در سال۷۵ حدود ۱۰۰ هزار تومان وام ازدواج گرفته ام 
و اگر بخواهم وام بگیرم باید هزار جور مانع را پشت سر بگذارم، 
اما کارمند بانک می تواند به آسانی وام های سنگین با حداقل بهره را 
بگیرد. بیمه تأمین اجتماعی هم با ما سر ناسازگاری دارد در حالی 
که اگر من کارگر پول بیمه ندهم، کارمندهای بیمه هم شغل ندارند و 

از مزایای آن بهره نمی برند!

اقتصادی

گروه اقتصادی // رئیس سازمان تعاون روستایی گفت: عوارض 
۵۰ درصدی صادرات خرما از این هفته آغاز می شود و تا پایان 

خرداد سال آینده ادامه دارد. 
   ایــوب فصاحت از ذخیره ســازی ۹۰۰ تن خرمای مضافتی 
برای عرضه با نرخ مصــوب در روزهای منتهی به ماه رمضان 
 خبــر داد و گفت: در راســتای تنظیم بازار خرمــا علاوه بر 

ذخیره ســازی، با تصمیــم وزارت جهادکشــاورزی عوارض 
صادراتی خرمــای مضافتی از صفر به ۵۰ درصد افزایش یافته 
است.وی افزود: اعمال تعرفه جدید از این هفته آغاز می شود و تا 
پایان خرداد سال آینده ادامه دارد.رئیس سازمان تعاون روستایی 
در ادامه گفت: استان های مختلف خرمای مضافتی درجه یک را 
با قیمتی که کارگروه مربوطه در استان تعیین می کند حداقل ۱۵ 

درصــد زیر قیمت بازار عرضه می کنند.به گفته وی از هفته قبل 
از شــروع ماه رمضان نیز نسبت به عرضه و توزیع خرمای ماه 
رمضان اقدام خواهد شــد.به گزارش قدس آنلاین؛ وی که در 
یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، تصریح کرد: عرضه خرما 
تا پایان ماه رمضان ادامه خواهد داشت و اگر ضرورتی به تامین 

بیشتری باشد باز هم اقدام خواهد شد.

ذخیره سازی ۹00 تن خرما برای ماه رمضان

گروه اقتصادی // تراز تجاری مناطق آزاد در 1۰ ماهه نخست 
سالجاری حدود منفی ۳ میلیارد دلار بوده است؛ این در حالی 
است که هدف از تأسیس این مناطق، ایجاد سکوهای صادرات 

کالا به خارج از کشور بود.
   مطابق با اسناد و قوانین بالادستی کشور نظیر سند جامع اقتصاد 
مقاومتی مواردی از قبیل »انتقال فناوری های پیشرفته، گسترش و 
تسهیل تولید، صادرات کالا و خدمات و تأمین نیازهای ضروری 
و منابع مالی از خارج« به عنوان اصلی ترین مأموریت های مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی عنوان شده است.از سوی دیگر، بر اساس 
ماده یک قانون چگونگی اداره مناطق آزاد، »تســریع در انجام 
امور زیربنایی«، »عمران و آبادانی رشــد و توسعه اقتصادی«، 
»سرمایه گذاری و افزایش درآمد عمومی«، »ایجاد اشتغال سالم 
و مولــد«، »تنظیم بازار کار و کالا«، »حضور فعال در بازارهای 
جهانی و منطقــه ای«، »تولید و صــادرات کالاهای صنعتی و 
تبدیلی« و »ارائه خدمات عمومی« به عنوان ۸ هدف اصلی این 
اشــاره شده است.همچنین مطابق با بند ۱۱ سیاست های اقتصاد 
مقاومتی، تمامی عناوین گفته شــده باید به توسعه حوزه عمل 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور منجر شود، اما بررسی عملکرد 
مناطق آزاد از سال ۱۳۶۹ )پس از تصویب برنامه اول توسعه و 
ایجاد سه منطقه آزاد کیش، قشم و چابهار( حکایت از ماجرای 
دیگری دارد.البته حجت الله عبدالملکی، مشاور رئیس جمهور و 
دبیر شــورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، این مناطق را 
بهشت سرمایه گذاری فعالان اقتصادی خارجی و داخلی عنوان 
کرده است، هر چند پیش از تصدی مسئولیت در دولت سیزدهم، 
عبدالملکی، ســرمایه گذاری خارجی را استثمار کشورها عنوان 
کرده بود، به عقیده مشــاور رئیس جمهــور در آن مقطع زمانی، 
ایران مهد سرمایه بوده و نیاز به سرمایه گذاری خارجی نداشت.
البته ازاین دســت اظهارنظرها همواره در ایران به وفور مشاهده 
شــده است، اما نکته اصلی به بحث عملکرد مناطق آزاد مربوط 
می شــود، درواقع دولت و شخص دبیر شورای عالی مناطق آزاد 
کشــور همواره بر بهبود عملکرد این مناطق تأکید داشته اند، اما 
آمارهای رسمی از گمرک جمهوری اسلامی ایران بیانگر آن است 

که از ابتدای سال ۱۴۰۲ تا پایان دی ماه، نزدیک به ۴.۸ میلیارد 
دلار انواع کالا به مناطق آزاد و تجاری کشــور وارد شده است.

در همین مدت شــاهد صادرات ۲ میلیارد دلاری از مناطق آزاد 
ایران به دیگر نقاط جهان بوده ایم، با این تفاســیر، تراز تجاری 
مناطق آزاد تجاری کشور در ۱۰ ماه گذشته، منفی ۲.۸ میلیارد 

دلار بوده است.
*  از منطقه آزاد کیش، حتی یک دلار کالا صادر نشده است

   داده های منتشر شده از سوی گمرک جمهوری اسلامی ایران، 
بیانگر آن اســت که حتی یک دلار کالا از منطقه آزاد کیش به 
نقطه ای از جهان صادر نشده است، به عبارتی همان بحث واردات 
محض مناطق آزاد در کیش مشاهده می شود، همچنین در میان 
مناطق آزاد کشور تنها ســه منطقه ارس، ماکو و اروند – آبادان 
دارای تراز تجاری مثبت هســتند، این در حالی بوده که مناطق 
آزاد باید به دروازه صادراتی کشور تبدیل شوند.عجیب اینجاست  
که از مناطق آزاد تجاری کشور شاهد واردات آب معدنی گازدار، 
عطریات، سیگار حاوی توتون، مدادتراش و… هستیم، درحالی که 
در شرایط تحریمی نیاز به مدیریت مصارف ارزی بیش از گذشته 
احساس می شــود، اما واردات این دست کالاها غیرقابل توجیه 

است.
*  مناطق آزاد همچنان دروازه واردات کشور هستند نه صادرات

  حســین احمدزاده شهرودی، پژوهشگر حوزه اقتصاد مقاومتی 
در گفت وگو با خبرنــگار مهر پیرامون عملکــرد مناطق آزاد 
تجاری گفت: متأسفانه همچنان این مناطق دروازه واردات کشور 
محسوب می شوند و تراز تجاری منفی ۳ میلیارد دلاری در ۱۰ 
ماه نخست سال جاری نیز حاکی از عملکرد ضعیف اکثر مناطق 

آزاد تجاری ایران است.
  وی ادامــه داد: با وجود اینکه دبیر شــورای عالی مناطق آزاد 
تجــاری مصرانه تأکید بر بهبود عملکرد ایــن مناطق دارد، اما 
داده های آماری روند دیگری را نشــان می دهد، از سوی دیگر 
اگــر آمار قاچاق کالا در این مناطق نیز به اعداد وارداتی افزوده 
شود، تراز تجاری به مراتب بیش از ۳ میلیارد دلار منفی خواهد 
شد.پژوهشگر حوزه اقتصاد مقاومتی تصریح کرد: درواقع ما در 

قشم و کیش شــاهد وفور انواع لباس، کفش و عطر هستیم که 
به صورت غیررسمی وارد این مناطق شده و در نهایت مسافران 
به واســطه خرید، آن را به ســرزمین اصلی می آورند.وی افزود: 
همچنین شاهد واردات کالاهای عجیب و غیر ضروری از طریق 
مناطق آزاد به کشور هستیم، به عنوان نمونه بیش از ۱۲۳ میلیون 
دلار توتون از طریق مناطق آزاد تجاری وارد کشور شده است و 
باید پرسید واردات ۶ هزار میلیارد تومانی توتون بر چه اساسی 

صورت گرفته است؟
*  از تراز تجاری منفی تا عدم انتقال فناوری در مناطق آزاد

  به گفته احمدزاده شهرودی، بسیاری از مشکلات مناطق آزاد، 
یعنی تراز تجاری منفی، مشــکلات زیرساختی، اشتغال، ناتوانی 
در جذب ســرمایه گذار خارجی، عدم انتقال تکنولوژی و برخی 
موارد دیگر همچنان در این مناطق مشــاهده می شود.وی افزود: 
ما همچنان در کیش و قشــم با یک پوسته زیبا مواجه هستیم؛ 
اما بررســی دقیق نقاط مختلف این مناطــق حکایت از فقر و 
بســیاری از مشکلات زیرساختی است.پژوهشگر حوزه اقتصاد 
مقاومتی، پیرامون روند جذب سرمایه گذاری خارجی در مناطق 
آزاد اعلام داشت: باوجوداینکه دبیر مناطق آزاد تأکید بر افزایش 
ســرمایه گذاری در این مناطق دارد، اما ارقام اعلام شده از سوی 
رئیس کل سازمان ســرمایه گذاری و کمک های اقتصادی و فنی 
ایران، چیزی حدود ۱۰ میلیارد و ۶۰۸ میلیون دلار در طول عمر 
دولت سیزدهم به کشور وارد شده است.وی ادامه داد: از این مقدار 
نیز حدود ۴ میلیارد و ۸۰۰ میلیون دلار در حوزه نفت و گاز بوده 
و داده ای در خصوص میزان سرمایه گذاری در سایر بخش ها در 
مناطق آزاد از سوی معاون وزیر اقتصاد اعلام نشده است، در هر 
حال این رقم با اظهار نظر و وعده های دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد تجاری در تناقض اســت.احمدزاده شهرودی تصریح کرد: 
درواقع دبیر این مناطق همواره بر بسته های سرمایه گذاری متعدد 
تأکید داشته ، با عناوینی نظیر بهشت سرمایه گذاری ایران، درصدد 
جذب سرمایه گذار خارجی بوده ، اما حداقل تا به امروز ما شاهد 
اتفاق خاصی نبوده ایم؛ پیشنهاد می شود، با دعوت از خبرنگاران و 

کارشناسان این حوزه، دولت کارنامه خود را ارائه دهد.
*  ســند جامع اقتصاد مقاومتی در تناقض بــا رویه دولت در 

مناطق آزاد
   به گفته این پژوهشــگر حوزه اقتصاد مقاومتی، اظهارنظر دبیر 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری در حالی است که وی خود کاملًا 
با عملکرد این مناطق و سند جامع اقتصاد مقاومتی آشنایی کاملی 
دارد.وی تأکید کرد: در واقع با وجود اینکه در سند جامع اقتصاد 
مقاومتی، بحث توسعه حوزه عمل مناطق آزاد تجاری مطرح شده 
اســت، اما دولت فعلی و مخصوصاً دبیر فعلی شورایعالی مناطق 
آراد در اقدامی عجیب توســعه را در افزایش کمی معنا کرده و 

عملکرد خود را بیشتر به تعدد مناطق آزاد خلاصه کرده است.
احمدزاده شــهرودی ادامــه داد: درحالی که مطابــق با بند ۱۱ 
سیاست های اقتصاد مقاومتی بحث توسعه حوزه عمل مناطق آزاد 
اشــاره شده است تا در نهایت شاهد رشد صادرات و تسهیل در 
تولید باشیم، اما مجلس و دولت تعمداً مفهوم کاملًا اشتباه را تفسیر 
می کنند.به گزارش مهر، پژوهشگر حوزه اقتصاد مقاومتی در انتها 
اظهار داشــت: »مناطق آزاد را می بینید غصه دار می شوید؛ حق 
هم دارید« این اظهارنظر مقام معظم رهبری پیرامون عملکرد این 
مناطق است، بی تردید اگر دولت مردان رویه فعلی یعنی حمایت 
یک طرفه و عجیب از شــیوه مدیریت مناطق آزاد را تغییر دهند، 
می توان اتفاقات مثبتی در حوزه عمل این مناطق یعنی تســهیل 

تولید و رشد سرمایه گذاری را مشاهده کرد.

تراز تجاری منفی ۳ میلیارد دلاری در مناطق آزاد؛ 

 صادرات هیچ از کیش
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* سکانس اول: مستاجرگزینی بی فرزند و کم فرزند

هر متقاضی اجاره خانه که وارد دفاتر مشاوران املاک می شود و 
درخواســت خانه اجاره ای دارد، مشاور املاک اگر خانه اجاره ای 
در فایلش داشته باشد ، اولین سوالی که می پرسد این است که 

خانواده شان چند نفره است.
گویا بیشتر صاحبخانه ها تمایلی به اجاره خانه شان به خانواده هایی که فرزند 
دارند یا چند فرزندی هستند،  ندارند وبیشتر تمایل دارند خانه شان را به یک 
زن و شوهر بی فرزند ویا حداکثر با یک فرزند اجاره دهند . صاحبخانه ها 
می دانند با این شرایطی که کمبود خانه های اجاره ای در بندرعباس وجود 
دارد و مسئولان  در این بخش اقدامی نکرده اند ، بالاخره می توانند مستاجر 
 باب میل خودشان را داشــته باشند و اقدام به مستاجرگزینی می نمایند و

 کک شــان هم نمی گزد که خانواده های دارای چند فرزند با چه مشکلی 
برای یافتن سرپناه مواجه می شوند.این شیوه مستاجرگزینی که روز به روز 
هم شدیدتر می شود، دقیقا برخلاف سیاست فرزندآوری دولت و نظام است 
که مسئولان بدنبال تشویق مردم برای فرزندآوری و افزایش جمعیت هستند 
و این خانواده ها حتی برای اجاره خانه با محدودیت و ممنوعیت مواجهند و 
هیچ اقدامی برای رفع مشکل مسکن خانواده های چند فرزندی نشده است. 
آیا مســئولان و متولیان   مربوطه از این درد ورنج مستاجران چند فرزندی 
اطلاع دارند ؟ آیا این وضعیت و شرایط دردناک خانواده های چندفرزندی با 
سیاست های فرزندآوری مطابقت دارد ؟ آنهایی که چند فرزند دارند و خانه 
ندارند و صاحبخانه ها حاضر نیستند  به چندفرزندی ها حتی به راحتی خانه 
اجاره دهند ، تکلیف شان چیست ؟ آیا بایستی این خانواده در بدترین شرایط 
زندگی کنند و حمایت نشوند؟ آیا بایستی بخاطر چندفرزندی بودن  مجبور 
شوند در خانه هایی در محلات و یا با اجاره های بسیار بیشتر زندگی کنند ؟ 
برای این خانواده ها، متولیان مسکن و دولت چه اقدامی انجام داده است؟ در 

استان مهاجرپذیر هرمزگان چه اقدامی شده است ؟ 
* دادا وکاکاهای گرفتار 

در استان هرمزگان در حالی از عروسک های دادا و کاکا رونمایی می شود 
که برخی از خانواده های مستاجر ، اگر بخواهند دادا و کاکا داشته باشند، به 
راحتی نمی توانند حتی خانه اجاره ای بیابند و شرایط شان سخت می شود. 
برای مسکن دادا و کاکاهایی که هم اکنون هستند وآنهایی که قرار است بیایند، 
باید چاره ای اندیشیده شود تا سقفی بر سر داشته  باشند. اگر خانواده ای سه 
فرزند زیر۲۰سال داشته باشد که هیچکدام هم بعد از آبان ۱۴۰۰ بدنیا نیامده 
باشند، از زمین تشویقی و... هم محروم است و این خانواده های سه فرزندی 
و حتی دو فرزندی به راحتی نمی توانند خانه ای را اجاره کنند و یا برخی 
صاحبخانه ها، خانه شــان را با شرط و شروط واجاره بیشتر و... به چنین 
خانواده هایی اجاره می دهند.برخی از خانواده های چهار فرزندی زیر۲۰ 
ســال هم گلایه مندند که دولت در شهر بندرعباس به آنها زمین نمی دهد 
ودر شهرک علوی یا روستاهای اطراف که نام شهر گرفته اند ، زمین واگذار 
می شود که با دوری مسافت و... ، این واگذاری زمین ها مشکل مسکن چنین 
خانواده هایی را نمی تواند برطرف کند واین خانواده ها خواستار واگذاری 

زمین در شهر بندرعباس در اراضی الحاقی هستند. 
* سکانس دوم :خانه اجاره ای نداریم 

بیشتر متقاضیان اجاره نشینی در دفاتر مشاور املاک با جمله »خانه اجاره 
ای نداریم« ،مواجه می شوند و یا اینکه تعداد اندک واحد اجاره ای موجود، 

هم اجاره ها و ودیعه شان آنقدر  بالاست که بیشتر متقاضیان خانه اجاره ای 
فقط یک کلام می گویند که این پول را ندارند و سرشان را پایین می اندازند 
 و با حالت شرمندگی و گاهی اشــک در چشم دفتر مشاور املاک را ترک
 می کنند. برخی از آنها هم می گویند که مدت زمان زیادی بدنبال خانه اجاره 
ای هستند وهنوز نتوانسته اند خانه پیدا کنند و درمانده شده اند و هیچکس به 

فکر این قشر درمانده مستاجر بی خانمان نیست. 
* سکانس سوم: اجاره های نجومی 

بنگاه دار به متقاضی خانه که سه فرزند دارد، می گوید،  یک خانه سه خوابه 
بــرای اجاره دارد که مالک خانه به وی گفته خانه اش را یک میلیارد تومان 
 رهن بدهد یا اینکه ۶۰۰ میلیون ودیعه و مبلغی هم اجاره باشــد. بنگاه دار

 می گوید مبلغ اجاره را البته مالک خانه مشخص نکرده است و به همین دلیل 
 با مالک خانه تماس می گیرد و تلفن را روی بلندگو می گذارد و به مالک

 می گوید یک معلم  می خواهد خانه تان را اجاره کند و خانه تان به محل 
کارش نزدیک است و مراعاتش کن ، چه مبلغی اجاره می دهید؟ مالک از 
آن سوی خط می گوید ۶۰۰میلیون ودیعه و ۲۰ میلیون اجاره . از این مبلغ 
بنگاه دار هم تعجب می کند و متقاضی خانه اجاره ای هم می گوید مبلغش 
زیاد اســت. مالک می گوید پس ودیعه را مبلغ بیشتری پرداخت کند و ۱۵ 
میلیون تومان اجاره  بدهد. نمی دانم مالک این خانه با خودش فکر کرده که 
یک معلم چقدر حقوق می گیرد که می تواند ۲۰ میلیون تومان فقط اجاره 
پرداخت کند ؟ شــاید هم حقوق معلمان ۴۰ و ۵۰ میلیون تومان شده است 
که فقط صاحبخانه ها خبر دارند و مــا خبر نداریم. چرا به همدیگر رحم 

نمی کنیم؟
سکانس چهارم : دیوار ، مرجع است؟ 

برخی از مشــاوران املاک وقتی قیمت فروش ملک یا رهن واجاره را از 
آنها می پرســید ، می گویند قیمتی که آنها می گویند ، از قیمت های ثبت 
شده در دیوار کمتر است. متاسفانه در حالی بیشتر مشاوران املاک،  پلتفرم 
دیوار را مرجع قیمت گذاری می دانند و به مشــتری می گویند که بیشــتر 
 مواردی که در این پلتفرم ثبت شــده را خود مشاوران املاک و دلالان ثبت

 می کنند ودرحقیقت در آنجا قیمت ســازی های کاذب و حبابی مســکن 
صورت مي گیرد و هیچ نظارتی هم برآن ها وجود ندارد. چندماه قبل بحث 
تعلیق این پلتفرم مطرح شد و مدتی بعد هم مسکوت ماند و مشخص نشد چرا 

نه تعلیق شد و نه روندشان را اصلاح کردند؟
* سکانس پنجم: سامانه اجاره بها راه اندازی نشد

نیمه های تابستان امسال براســاس وعده نماینده وزارت راه وشهرسازی 
که به هرمزگان ســفر واز تعدادی از مشــاوران املاک بازدیــد کرده بود، 
قرار شد ســامانه اجاره بها در بندرعباس از شــهریور راه اندازی شود  و 
املاک اجاره ای  براســاس موقعیت و ســاخت و...قیمت گذاری شــده 
تا هر شخصی نتواند قیمت غیرکارشناســی و حبابی را برای اجاره ملک 
یا املاکش ارائه دهد که این وعده باعث خوشــحالی مســتاجران شــد 
کــه این وعده هم به تعویق افتاد وتاحالا عملیاتی نشــد و هیچ نظارتی بر 
قیمت گذاری ها وجود ندارد. گویا بــرای متولیان این حوزه ،زجر و رنج 
مســتاجران برای یافتن خانه با اجاره منطقی و واقعی مهم نیست ، وگرنه 
 حداقل با راه اندازی این ســامانه می توانســتند بازار اجاره را اندکی کنترل

 کنند.

* سکانس ششم : بنگاه ها زیر ذره بین ناظران هستند؟
شهروندی از ودیعه ۲۰۰میلیون تومانی واجاره دو و نیم میلیون تومانی یک 
ملک دوخوابه توسط یکی از آشنایانش به یک مستاجر به یک مشاور املاک 
می گوید که بنگاه دار با شنیدن این مطلب می گوید من حاضرم همین ملک 
را با حداقل هشت میلیون تومان سه سوت اجاره دهم . متاسفانه این شیوه 
را بیشتر مشاوران املاک دارند که در افزایش اجاره بها بسیار اثرگذار بوده 
اســت و آنها اجازه کاهش قیمت و اجاره مسکن را نمی دهند. نظارتی هم 
بر مشاوران املاک وجود ندارد. حتی تعداد زیادی مشاور املاک فاقد مجوز 
و بی شناســنامه در استان وجود دارند که در تابستان گذشته برخی از آنها 
شناسایی شدند. از طرفی دیگر برخی از مشاوران املاک به دلال و سازنده 
ملک و... تبدیل شــده اند و به موضوع تداخل صنفی که »مهلی« نماینده 
وزارت راه وشهرسازی مدتی قبل نسبت به آن هشدار داده بود، اما توجه نشد. 
از طرفی دیگر برخورد با مشاوران املاک متخلف بازدارنده نیست و وعده 
چندماه قبل استاندار هرمزگان برای تشدید برخورد با این بنگاه ها محقق نشد.

* سکانس هفتم: مالیات از خانه های خالی اخذ می شود؟
در حالی دولت وعده اخذ مالیات از خانه های خالی داده بود و مسئولان راه 
وشهرسازی استان نیز در تابستان اعلام کردند که مشخصات تعداد زیادی از 
واحدهای خالی از سکنه را به امور مالیاتی ارائه داده اند وانتظار می رفت با 
شناسایی و اخذ مالیات از صاحبان املاک خالی ، مالکان شان متقاعد شوند 
تا املاک شــان را بفروشند یا اجاره دهند که این مهم هم محسوس نیست. 
برخی از فعالان حوزه مسکن و مشــاوران املاک آمارهایی از خانه های 
خالی دارند که اگر این واحدها عرضه می شد، بخشی از نیاز مسکن در شهر 
بندرعباس برطرف می شد و حباب قیمت و اجاره مسکن کاهش می یافت 
و مســتاجران اینقدر برای اجاره خانه جگرشان خون نمی شد و زجر نمی 
کشیدند. اما در حوزه اخذ مالیات از خانه های خالی در بندرعباس نیز اقدام 

اثرگذاری را شاهد نیستیم .
* سکانس هشتم: ۱۵ هزار واحدمسکن ملی چه سرنوشتی دارند؟

در حالی دو سال و نیم از اجرای طرح نهضت ملی مسکن در کشور می گذرد 
، که اجرای  این طرح در بندرعباس از همان ابتدا با چالش جانمایی نامناسب 
در شــهرک علوی ، انتقال محل اجرای طرح به شمال اتوبان شهیدرجایی 
بندرعباس و الحاق اراضی مواجه شد که زمان زیادی هدر رفت و از مرداد 
ماه امسال هم تسطیح اراضی شروع شد و مشخص نیست این ۱۵ هزار واحد 
چه زمانی به سرانجام برسد. اگر که همان سال ۱۴۰۰عملیات ساخت وساز 
این واحدهای مســکونی در بندرعباس آغاز شده بود و تاکنون خانه ها به 
متقاضیان واجدشرایط واگذار شده بود، بطور حتم بسیاری از مستاجران و 
افراد بی خانه صاحب خانه شده بودند و حباب قیمت مسکن واجاره از بین 
رفته بود. از طرفی دیگر درصورت احداث و واگذاری واحدهای مسکن ملی 
در بندرعباس ،  مالکان واحدهای خالی از ســکنه نیز احساس خطر افت 
قیمت املاک شان را می کردند و خانه های شان را عرضه می کردند و امروز 

افراد زیادی از مستاجری و بی خانمانی نجات یافته بودند.
* سکانس نهم : مادر معلول بدنبال خانه

مادر یک معلول به مشــاور املاک می گوید ۱۰۰میلیون تومان دارد برای 
ودیعه و ماهی سه تا چهار میلیون تومان می تواند پرداخت کند. مشاور املاک 
پیشنهاد وام ودیعه مسکن می دهد که این مادر می گوید توان بازپرداختش را 

ندارد. او هم به دفاتر مشاور املاک زیادی رفته و با این دارایی اش نتوانسته 
خانه ای مناسب را برای اجاره بیابد.

* سکانس دهم: اجاره برای کارگر 
کارگری با دو فرزند دانش آموز که توانســته در یکی از محلات حاشیه ای 
شهر بندرعباس دو سال قبل با ده میلیون پیش پرداخت و ۵۰۰ هزار تومان 
اجاره و کمک های خیرین خانه ای را اجاره کند ، ســال قبل صاحبخانه 
عذرش را خواســت و چند مرتبه جروبحث داشتند تا خانه را تخلیه کند و 
مستاجر خانه ای دیگر را با این مبلغ نمی توانست در جایی دیگر  پیدا کند. 
بعد از چند ماه بالاخره خانه ای دیگر در همین محله با ۲۰ میلیون ودیعه و 
یک میلیون تومان اجاره کرد که از چند نفر قرض گرفت تا ودیعه را پرداخت 
کرد. امســال همان خانه پول پیشش ۵۰ میلیون و اجاره اش ۲میلیون شده 
است و به ســختی و با واسطه و... وام گرفت تا توانست ودیعه را پرداخت 
کند. حالا از یک طرف برای پرداخت اجاره و اقساط وامش شرایط سختی 
دارد و هم نگران افزایش کرایه در ســال بعد است و نمی داند چه کار کند. 
خانه اش هم فرسوده و قدیمی است که از سقفش حشرات بیرون می آیند و 
امکان ریزش و تخریبش هم وجود دارد و در بارندگی ،آب از سقفش چکه 
می کند. همسایه اش هم با ســه فرزند چنین شرایطی دارد ومادر خانواده 
بیمار است و توان درمانش را هم ندارد. کمبود شدید مسکن در بندرعباس 
باعث افزایش قیمت مســکن و رهن واجاره در محلات حاشیه ای و بافت 
فرسوده هم شده است. هیچ نظارتی بر قیمت مسکن واجاره بها در این شهر 

وجود ندارد.
* سکانس یازدهم :بیرون ریختن اثاثیه توسط صاحبخانه 

چند روز قبل هــم خانمی با دفتر روزنامه تماس گرفتــه بود و گفته بود 
،صاحبخانه اسباب و اثاثیه اش را بیرون ریخته و نمی تواند خانه اجاره کند و 
به هر جایی هم مراجعه کرده، نتیجه ای نگرفته است. البته چنین مواردی کم 
و بیش شنیده می شود وهرساله ودیعه و اجاره افزایش می یابد و بسیاری از 

مستاجران توان پرداخت ندارند. 
* سکانس دوازدهم :متولیان مسکن سکوت را بشکنند

متولیان مسکن در استان هرمزگان سکوت شان را بشکنند و بگویند برای رفع 
مشکل مسکن مستاجران و بی خانمان ها در بندرعباس چه اقدامی کرده اند؟ 
چرا مشکلات مستاجران روزبه روز بیشتر می شود؟ چرا نظارتی بر مشاوران 
 املاک و دلالان و خانه های خالی نشــده و سامانه اجاره بها در این شهر

 راه اندازی نشده است ؟ چرا ۱۵هزار واحد مسکن ملي بندرعباس در وعده 
ها رها شده است؟ چرا هیچکس خود را در برابر وضعیت وخیم مستاجران 
 مســئول نمی داند ؟ چرا شرایط بگونه ای است که  نه مستاجران به راحتی

 می توانند خانه اجاره کنند و نه مالکان بســهولت می توانند خانه شان را 
تبدیل به احسن کنند و خانه مناسب تری بخرند و نه افراد عادی توان خرید 

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در جشن ستارگان خبر داد مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان در جشن ستارگان خبر داد 

 کسب رتبه زیر 1000 توسط 129 نفر
 از دانش آموزان هرمزگانی

گروه خبــر //  با حضور احســان کامرانی 
معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری 
هرمزگان، محمد قویــدل مدیرکل آموزش 
و پرورش استان هرمزگان و مسوولین استانی 
آیین تجلیل از دانش آموزان برتر کنکور 1۴۰2 
دانشگاه  کنفرانس  در ســالن  هرمزگان  در 
برگزار  بندرعباس  بهشتی  فرهنگیان شهید 

شد.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمد قویدل مدیر کل آموزش 
و پرورش هرمزگان در این مراسم ضمن تبریک میلاد با 
سعادت امام حســین)ع(و روز پاسدار و تبریک ویژه به 
والدین حاضر در سالن که شاهد موفقیت فرزندان خود 
و حاصل دسترنج ۱۲ ساله خود هستند، بیان کرد: ۱۲۹ 
دانش آموز هرمزگانی موفق به کسب رتبه های زیر ۱۰۰۰ 
و پذیرفته شدن در بهترین دانشگاه های دولتی کشور شدند 
و ما بر خود واجب دانســتیم که از کوشش این نخبگان 
در حضــور خانواده هایشــان و همچنیــن از زحمات 
 بی منت کادر آموزشــی و تربیتی مدارس تقدیر به عمل

 بیاوریم.
قویــدل همچنیــن ادامــه داد: در کنکــور امســال با 
وجــود نگرانی از اعمــال قانون جدیــد »تاثیر معدل 
در رتبه کنکور« شــاهد رشــد معنا دار و چشــمگیر 

 صد درصــدی رتبه هــای دانش آمــوزان هرمزگانی
  بودیم.محمــد قویــدل همچنین در مقایســه ای بین 
رتبه های دانش آموزان در ســال های اخیر نســبت به 
 ســال های گذشته بیان کرد: در گذشــته کل رتبه های

 پزشکی ما زیر ۵۰ نفر بود اما در مرحله ی اول به لطف 
تلاش و کوشــش خود دانش آموزان و در ادامه به لطف 
اجرای عدالت آموزشــی در مدارس استان، شاهد رشد 

صد در صدی قبولی دانش آموزان با رتبه برتر، در نقاط 
مختلف استان هستیم که موفق به تحصیل در دانشگاههای 
برتر و باعث افتخاری برای خانواده ها و استان شده اند، 
که به عنوان مثال دانش آموزی که از منطقه هشت بندی 
موفق به کســب  رتبه ۹۸ کنکور سراســری شده است؛ 
 مثالی ملموس از گســترش عدالت آموزشی در استان 

است.

 اختصاص ۱۹۰۰ میلیارد اعتبار به آموزش و پرورش
 در سفر رئیس جمهور به هرمزگان

گــروه خبر // مدیرکل آمــوزش و پرورش 
اســتان هرمزگان گفت: در سفر دوم رئیس 
جمهــور به اســتان هــزار و ۹۰۰ میلیارد 
اختصاص پــرورش  و  آمــوزش  به   تومان 

 یافت.
به گزارش خبرنگار دریــا ، محمد قویدل مدیرکل 
آموزش و پرورش اســتان هرمزگان با اعلام این 
خبر گفت: طی ســفر دوم رئیس جمهور به استان 
هرمــزگان اتفاقات بــی نظیری همچــون افتتاح 
و  درس  کلاس   ۸۰۰ قالــب  در  مدرســه   ۲۰۰ 
هوشــمند ســازی کلاســها، بهره برداری از مرکز 
رفاهی فرهنگیان، شــروع عملیات احداث اولین 
دهکده ورزشی کشور در بندرعباس، بهره برداری 
 از ۶ ســالن ورزشــی و ۶۰ زمین ورزشــی رقم 

خورد.
وی ادامه داد: مدرســه ۶ کلاسه شبانه روزی شهید 

ذاکر جعفری همزمان با افتتاح ۱۰۰۰ مدرســه در 
کشور با حضور وزیر آموزش و پرورش در بشاگرد 
با تمام امکانات و تجهیزات به بهره برداری رســید 
که از بین ۱۰۰۰ مدرســه در کشور، ۲۰۰ مدرسه 
آن در هرمزگان افتتاح شد که این رویداد در تاریخ 

هرمزگان بی سابقه است.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان هرمزگان ادامه 
داد: در دور اول سفر ریاست جمهور ۵۵۰ میلیارد 
تومان به آموزش و پرورش استان اختصاص یافت 
ولی با پیگیریهای مســتمر و حمایت دستگاههای 
ذیربــط، مبلــغ اختصاص داده شــده در دور دوم 
سفر ریاســت جمهوری با رشــد ۳۵۰ درصدی، 
۱۹۰۰ میلیارد تومان مصوب شد که این اعتبار در 
توسعه فضاهای آموزشی، کیفیت بخشی آموزشی، 
تجهیز و ایجــاد اردوگاههای دانش آموزی، تجهیز 
مدارس به سیســتم هــای سرمایشــی و ... تأثیر 

 بسزایی خواهد داشــت که در نوع خود بی سابقه
 است.

همزمان با ســال تحصیلی آینــده بیش از  ۲۰۰۰ 
فرهنگی بــه مجموعه نیروی انســانی آموزش و 

پرورش افزوده خواهد شد
قویدل با اعلام خبر جــذب ۷۵۰۰۰ نفر معلم در 
کل کشور گفت: طی آزمون استخدامی که ثبت نام 
آن شروع شده است بیش از ۲۰۰۰ دبیر، آموزگار 
و هنرآموز به مجموعه آموزش و پرورش اســتان 

افزوده خواهد شد.
 وی ادامــه داد: بــرای اولیــن بــار در کشــور
 ســهمیه ای خاص به منطقه بشــاگرد و ابوموسی 
اختصــاص داده شــده اســت و از بیــن جوانان 
تحصیل کــرده این مناطــق ۲۵۰ نفر بــه منطقه 
 بشــاگرد و ۵۰ نفر به جزیره بوموســی اختصاص

 داده شد.

   گــره خبر //در راســتای اجرایی ســازی اهــداف و راهکارهای عملیاتی 
ســند تحول بنیادیــن آموزش و پــرورش تفاهم نامه تشــکیل گروههای 
جهادی در ســطح مــدارس ابتدایی متوســطه اول متوســطه دوم نظری 
و هنرســتانهای فنــی و حرفــه ای و )کاردانش(، بیــن اداره کل آموزش و 
 پرورش اســتان هرمزگان و سپاه امام سجاد علیه الســلام استان هرمزگان

 منعقد شد.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ، مدیــرکل آموزش وپرورش هرمــزگان با تاکید 
بر اهمیت اجرایی ســازی اهــداف و راهکارهای عملیاتی ســند تحول بنیادین 
آمــوزش و پــرورش گفت:  ایــن تفاهم نامه در راســتای افزایش مشــارکت 
نظــام تعلیم و تربیت رســمی عمومی و مدرســه و معلمان و دانــش آموزان در 
رشــد و تعالی کشــور در عرصه های دینی ، فرهنگی اجتماعی در سطح محلی 

 و ملــی به عنــوان نهاد مولد ســرمایه انســانی، فرهنگی، اجتماعــی و معنوی 
 منعقد شــد.   قویدل ادامه داد:  براســاس نقش در نظر گرفته شده در چشم انداز 
ســند تحول بنیادین بــرای مدرســه و تقویت روحیــه خودبــاوری ایثار، از 
خودگذشــتگی و کمک به همنوعــان و همچنین اهــداف و راهبردهای فرمان 
اعتلای بســیج که اصلی ترین آنها اســتحکام بخشــی درونی برای نقش آفرینی 
اثربخش در تحقق مردم ســالاری، اســلامی دولت ســازی جامعــه پردازی و 
 تمدن ســازی می باشــد اقدامات مهمی در نظر گرفته شــده اســت که اجرایی

 می شود.  در پایان جلسه، تفاهم نامه راه اندازی و تشکیل گروههای جهادی در سطح 
مدارس استان هرمزگان در شش ماده بین محمد قویدل مدیر کل آموزش و پرورش 
 هرمزگان و اباذر سالاری فرمانده سپاه امام سجاد علیه السلام استان هرمزگان امضا

 شد.

وزیر آموزش و پرورش خبر دادوزیر آموزش و پرورش خبر داد

سهمیه ۲۵۰ نفری جذب معلم در بشاگرد
   گروه خبر //  رضا مراد صحرایی وزیر 
آموزش و پرورش با حضور در بین مردم 
بشاگرد به همراه محمد قویدل مدیرکل 
هرمزگان  اســتان  پرورش  و  آموزش 
ضمن اشــاره به در اولویت قرار دادن 
رفع مشکلات آموزشی در بشاگرد بیان 
کرد: به زودی دو هنرستان فنی و حرفه 
ای شــبانه روزی دخترانه و پسرانه در 
 بشــاگرد ســاخته و به بهره برداری

 خواهد رسید.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی بیان کرد: 

بیشترین دانش آموزان مدارس شبانه روزی 
در کشور به شهرستان بشاگرد اختصاص دارد 
ولی متاسفانه در دوره های گذشته نسبت به 
زیادی  مهریهای  بی  روزی  شبانه  مدارس 
شده است و با اینکه در دولت سیزدهم سرانه 
هنرستانها را دو و نیم برابر افزایش دادیم ولی 
نیازهای  جوابگوی  و  کم  سرانه  این  بازهم 
دانش آموزان نیست که در آینده ای نزدیک به 
 سرانه اختصاصی مدارس شبانه روزی اضافه 

خواهیم داد.
تومان  میلیارد  اختصاص ۱۰۰  از   صحرایی 

اعتبار برای تجهیز هنرستانهای بشاگرد خبر داد 
و افزود: بخشی از این اعتبار در بهمن ماه تخصص 
تجهیز بشاگرد  هنرستانهای  و  یافت   خواهد 

 خواهند شد.
وجود  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر   
بسیاری  گفت:  بشاگرد  در  فرسوده  مدارس 
مقاوم  بشاگرد  مدارس  ساختمانهای  از 
عجمیان  شهید  طرح  قالب  در  و  نیستند 
گروههای  همراهی  با  سیزدهم  دولت  در 
نوسازی و  بهسازی  را  مراکز  این   جهادی 

 خواهیم کرد.

در راستای اجرایی سازی اهداف و راهکارهای عملیاتی سند تحول بنیادین آموزش و پرورش صورت گرفتدر راستای اجرایی سازی اهداف و راهکارهای عملیاتی سند تحول بنیادین آموزش و پرورش صورت گرفت

 انعقادتفاهم نامه تشکیل گروههای جهادی
 بین آموزش و پرورش هرمزگان و سپاه امام سجاد )ع( 

متولیان مسکن سکوت را بشکنندمتولیان مسکن سکوت را بشکنند

سکانس های دردناک از سکانس های دردناک از زجر مستاجرانزجر مستاجران در بندرعباس  در بندرعباس 

اموزان  دانش  //جشــن تلاش  گروه خبر 
رودانی همراه با تجلیل  از مدیران، معاونین 
آموزشــی و همیاران یادگیری در مدارس 

متوسطه با حضور محمد قویدل، مدیرکل 
آموزش و پــرورش اســتان هرمزگان و 

مسوولین برگزار شد.
به گزارش خبرنگار دریــا ، مدیرکل آموزش و 
پرورش اســتان هرمزگان ضمن تجلیل از تلاش 
دانش آموزان شهرســتان رودان بیان کرد: امروز 
به برکت انقلاب اسلامی، در دورترین نقطه استان 
هرمزگان شرایط تحقق موفقیت برای دانش آموزان 
فراهم است و کسب رتبه های برتر کنکور توسط 
دانش آموزانی کــه در کم برخوردارترین مناطق 
 اســتان زندگی مــی کردند گواهی بــر این امر

 است.

وی ادامه داد: خوشــبختانه امتحانات نهایی دی 
ماه در سلامت کامل برگزار شد و دانش آموزان 
 با تلاشهای خود نمرات خوب و واقعی دریافت 

خواهند کرد.
این مقام مســئول با اشــاره بــه اهمیت تلاش 
دانش آموزان در طول ســال تحصیلی افزود: با 
توجه به تأثیر ســوابق تحصیلی در کنکور باید 
بیشتر تلاش کنید چرا که تلاش امروز شما مقدمه 
ای برای ســاخت آینده ای روشن و ایرانی قوی 
است.گفتنی اســت در پایان از مدیران، معاونین 
آموزشی و همیاران یادگیری در مدارس متوسطه 

شهرستان رودان با اهدای لوح تجلیل شد.

مدیر کل آموزش و پرورش هرمزگان در جشن تلاش دانش آموزان رودان:

تلاش امروز دانش آموزان پشتوانه ایران قوی فردا است


